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Bu Dünya Bitti Ahirete de 
El Atmışsınız Sayın Başkan

AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas, e-devlet 
uygulaması üzerinden siyasi parti üyeliğini sorgulayan 
Feridun Topal'ın CHP'ye üye olmasına rağmen 2019 yılında 
kendisinden habersiz şekilde AK Parti üyesi yapıldığı 
iddialarının gerçeği yansıtmadığını belirtti. Makas, bu 
anları sosyal medya hesabından paylaşan Gelecek Partisi İl 
Başkanı Vahap Özsüer'e de tepki göstererek, “Bu iddiaları 
kendi sosyal medya hesabına taşıyan Gelecek Partisinin İl 
Başkanı olan şahsın 2016 yılında yine bu vatandaşımızın 
partimize üye olduğu dönemdeki il başkanımızın da 
danışmanlığını yaptığını biliyoruz, ki o il başkanımız da şu 
anda Gelecek Partisi'nde genel başkan yardımcılığı 
yapmaktadır. Eğer vatandaşımız Feridun Topal bir açıklama 
bekliyorsa, bu iddiaları kendi sosyal medya hesabına 
taşıyan Gelecek Partisi İl Başkanına sorabilir. Ondan bir 
açıklama bekleyebilir. Biz siyaset üretemeyenlerin 
kendisini nasıl zavallı bir duruma düşürdüğüne bir kez 
daha şahitlik ediyoruz” dedi.

Çanakkale'de, Avrupa yakasında Eceabat ve Gelibolu 
ilçeleri arasında 6 tünelden 3'ünün yapımı tamamlandı. 
Asya yakasında ise Ayvacık-Küçükkuyu güzergâhında 
2 tünelin inşası sürüyor
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Kepez Belediyesi'ne ait şantiyede yaşanan ve Ali Şahin isimli işçinin 
hayatını kaybetmesiyle sonuçlanan iş kazasına ilişkin, belediye 
şirketinin asli kusurlu olduğu tespit edilen bilirkişi raporunun 
tamamlanmasının ardından açıklamalarda bulunan AK Parti Çanakkale 
Merkez İlçe Başkanı Aynur Tuna Yavaş, “Koltuğa oturduğu günden bu 
yana Kepez'e hizmet etmek yerine türlü polemiklerle gündeme gelen, 

halkına türlü çileyi reva gören, Çanakkale Merkez İlçe Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan'ın adeta gölgesi gibi hareket etme huyundan 
vazgeçmeyen Kepez Belediye Başkanı Birol Arslan'a ise işine 
odaklanmasını tavsiye ederiz. Sayın başkan işini yapmalı ki, bir daha 
ailelerin ocaklarına ateş düşmesin, bir daha yiten canların ardında eşler 
gözü yaşlı, çocuklar da yetim kalmasın!” dedi.

“Birol Arslan İşini Yapmalı Ki, Bir Daha 
  Ailelerin Ocaklarına Ateş Düşmesin!”

Başkan Makas, Partisini Hedef Alan O İddiayı Belgeleriyle Çürüttü!
“SİYASET ÜRETEMEYENLERİN KENDİSİNİ NASIL ZAVALLI BİR 
DURUMA DÜŞÜRDÜĞÜNE BİR KEZ DAHA ŞAHİTLİK EDİYORUZ”

“Köylüler 
  emeklerinin 

  karşılığını 
  alamadığını 

  söylüyor”

Çanakkale'nin Çan 
ilçesine bağlı Danapınar 
ve Bozguç köylerinde, 
köylülerle bir araya gelen 
CHP Çanakkale İl Başkanı 
Metin Ümit Ural, “Üreten 
köy halkımızın sorunları 
büyük. Emeklerinin 
karşılığını alamadıklarını 
söylüyorlar” 
açıklamasında bulundu.

Üniversite öğrencileri yemekleri 
protesto etti “Beslenemiyoruz” 

Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi'nde (ÇOMÜ) eğitim 
alan öğrenciler, üniversitenin 
yemekhanesinin bulunduğu 
binanın önünde bir araya 
gelerek eylem yaptı. Öğrenciler 
“Kalitesiz, doyumsuz fahiş 
fiyatlı yemeklerden bıktık. 
Geçinememekten ve 
barınamamaktan sonra şimdi 
de beslenemiyoruz. Böyle 
yaşamak istemiyoruz'' dedi. 

ÇANAKKALE'DE GEÇEN AY 
839 KONUT SATILDI

Ayvacık'a 
Organik 
Kırmızı Et 
Kesimhanesi

AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Ayvacık'ta yapılması planlanan ve 
bölgedeki hayvancılık açısından önemli olan Organik 
Kırmızı Et Kesimhanesi için Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığı'nın onay verdiğini açıkladı.

İYİ 
Parti'de 
Gapran 

yeniden 
aday!

İYİ Parti Çanakkale 
Merkez İlçe Başkanı 
Necati Gapran, 4 
Aralık tarihinde 
yapılacak kongrede 
yeniden aday 
olduğunu duyurdu.

Ulaşıma Nefes Aldıracak 
Tüneller İçin Geri Sayım

Top Mermisi Figürleri 'Simgelerin 
Köprüsü'ne Yerleştiriliyor
Çanakkale Savaşlarının kahramanı Seyit Onbaşı'nın 
sırtladığı top mermisinin tasvir edileceği figürler 1915 
Çanakkale Köprüsü'ne yerleştirilmeye başladı. 
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Çanakkale Belediyesi Meclis Toplantısında mezar yeri 
ücretlerine zam yapılması kararına gösterilen tepkilere, 
“Dinimizde yeri olsa yakacağız. Ölmeyin kardeşim” 
şeklinde yanıt veren Belediye Başkanı Ülgür Gökhan'a, AK 
Parti Çanakkale Merkez İlçe Başkanı Aynur Tuna Yavaş 
tepki gösterdi.
Başkan Yavaş yaşananlara ilişkin, “Az kaldı, bu halk sizi 
seçim sandıklarında yakacak!” başlığıyla yaptığı yazılı 
açıklamada şu ifadelere yer verdi:
“Çanakkale Belediyesinin mezar fiyatlarındaki artışı ile 
ilgili açıklama yapan CHP'nin Çanakkale Merkez İlçe 
Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, “Dinimizde yeri olsa 
yakacağız.. Ölmeyin Kardeşim..'' şeklinde ki açıklamalarını 
yine hayret ve ibret ile izledik. Sayın Başkan 
Çanakkale'deki tüm sorunları çözmüş de şimdi de 
insanların inancı ile alay eder şekilde ahirete de, 
maneviyata da el atmış.
Sizin Belediye Hizmet binasının temelini attığınız tarihte 
yeni doğan çocuklar bugün ortaokula, Cennet Otopark'ın 
temelini attığınız tarihte doğanlar ise ilkokula başladılar, 

hala laf üretiyor sıkılmadan insanların ölümü ile alay 
ediyorsunuz.
Geçtiğimiz günlerde hain PKK/PYD Terör örgütünün hain 
saldırısı ile ilgili çıkıp terör örgütünün ismini ağzınıza 
alarak ''PKK terör örgütünü lanetliyoruz, kınıyoruz” bile 
demekten aciz, 250 bin vatan evladının yattığı şehitler 
diyarının ruhundan ise uzaksınız. Bunun örneklerini 
defalarca gördük. Söze gelince barışın kenti Çanakkale; 
ama bu barış söylemi HDP ve PKK'nın sözde barışı; sizin 
anlayışınızda tam bu doğrultuda..
Hatırlanacağı üzere ”Sınırlarımızda terör örgütü PYD olsun, 
bizce bir sakıncası yok”  ”PYD/YPG Terör Örgütü değildir 
diyen, Genel Başkan Yardımcılarının PKK/DHKP-C Terörist 
Cenazelerine iştirak ederek ve bunlar ile iltisaklı olarak; 
HDP Barajı geçtiği için Çanakkale'de pilav dağıtan ve aynı 
zamanda 2015 nevruzunda APO ve PKK Bayrakları altında 
nevruz ateşi yakıp, PKK'dan tutuklu Sur Belediyesi ile 
kardeş kent protokolünü Çanakkale halkından gelen 
tepkilere rağmen sürdüren Merkez İlçe Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan'ın PKK/APO ve ilk terörist şehit olarak 

nitelendirilen vatan haini Mazlum Doğan'ın bayrak ve 
resimlerinin bulunduğu alandaki video ve görüntülerini ve 
o alanlarda defalarca yaktığı ateşi ibretle izlemiştik.
Çanakkale halkı ve bu vatan evlatları sizin yakalım 
sözlerinizin ne anlama geldiğini biliyor ve anlıyor. Bunu 
geçtiğimiz günlerde bir kez daha görmüş olduk. Bugün Gazi 
Mustafa Kemal Atatürkün kurduğu parti ile alakası 
kalmayan halkçılık ve milliyetçilikten uzak olan CHP'de; 
HDP ve PKK seviciliğinizi ne yazık ki çıplak gözle 
görüyoruz.
Manevi ve milli değerleri dile getirirken bile 
samimiyetsizliğinizi, alayvari ve vurdumduymaz tavrınızı 
üzülerek izliyoruz. Gerçek milliyetçi, vatansever CHP'li 
kardeşlerimiz de artık bunları görüyor. Çanakkale sizin 
çiftliğiniz, vatandaş ise alay edeceğiniz oyuncağınız değil. 
Cumhuriyetin önsözünün yazıldığı bu aziz topraklarda, 
hizmet anlayışından uzak, sorunlara karşı keyfekeder 
yaklaşımıyla hareket eden yönetiminize bu halk ilk 
seçimlerde dur diyecektir.”

Ülgür Gökhan'ın sözlerine, Başkan Yavaş'tan tepki
“BU HALK SİZİ SEÇİM SANDIKLARINDA YAKACAK!”

“Birol Arslan İşini Yapmalı Ki, Bir Daha 
  Ailelerin Ocaklarına Ateş Düşmesin!”
Kepez Belediyesi'ne ait şantiyede yaşanan ve Ali Şahin 
isimli işçinin hayatını kaybetmesiyle sonuçlanan iş 
kazasına ilişkin, belediye şirketinin asli kusurlu olduğu 
tespit edilen bilirkişi raporunun tamamlanmasının 
ardından açıklamalarda bulunan AK Parti Çanakkale 
Merkez İlçe Başkanı Aynur Tuna Yavaş, “Koltuğa 
oturduğu günden bu yana Kepez'e hizmet etmek yerine 
türlü polemiklerle gündeme gelen, halkına türlü çileyi 
reva gören, Çanakkale Merkez İlçe Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan'ın adeta gölgesi gibi hareket etme 
huyundan vazgeçmeyen Kepez Belediye Başkanı Birol 
Arslan'a ise işine odaklanmasını tavsiye ederiz. Sayın 
başkan işini yapmalı ki, bir daha ailelerin ocaklarına ateş 
düşmesin, bir daha yiten canların ardında eşler gözü 
yaşlı, çocuklar da yetim kalmasın!” dedi.
Başkan Yavaş, konuysa ilişkin yazılı açıklamasında 
şunları kaydetti:
“Geçtiğimiz ocak ayında Kepez Belediyesi'ne ait 
şantiyede varillerin kesim işlemi esnasında meydana 
gelen ve Ali Şahin isimli işçi kardeşimizin hayatını 
kaybetmesiyle sonuçlanan patlamaya ilişkin bilirkişi 
raporu, belediye içerisindeki ihmaller zincirini ortaya 
çıkarmıştır.
Bahse konu raporda, varillerin kesimini gerçekleştiren 
Fikret Gürer isimli işçinin koruyucu ekipman olarak 
yanmaz tulum giymesi sayesinde patlamadan yara 
almadan kurtulduğu, ancak Ali Şahin'in koruyucu 
ekipmanlarından yoksun bir şekilde çalıştığı için 
yanarak ağır yaralandığı ve sonrasında hayatını 
kaybettiği belirtilmiştir.
Raporda dikkat çeken bir diğer önemli husus ise, 
patlamada can veren Ali Şahin'in, Kepez Hizmet Grupları 
İnş. San. Tic. A.Ş tarafından SGK işe giriş belgesi 'garson' 
olarak bildirilmesine rağmen belirtilen meslekten farklı 
olarak metal kesim işinde çalıştırılması, bir diğer işçi 
Fikret Gürer'in ise asıl işi boyacılık olmasına ve kaynak-
kesme mesleki yeterlilik belgesine sahip olmamasına 
rağmen metal kesim işinde çalıştırılmasıdır. Kısacası her 
iki personel, uzmanlık alanlarına girmeyen bir işte 
görevlendirilmiş ve bu büyük ihmal, bir işçinin ölümüne 
neden olmuştur.
Cumhuriyet Başsvcılığı'na teslim edilmek üzere 

hazırlanan rapor, Kepez Hizmet Grupları İnş. San. Tic. 
A.Ş'nin, uygun çalışma yöntemi ve iş organizasyonu 
oluşturamadığı, gerekli önlemleri almadığı, bunun yanı 
sıra garson olarak işe girişi yapılan Ali Şahin ile mesleki 
yeterlilik belgesi bulunmayan Fikret Gürer'i kaynak-
kesme işinde çalıştırdığı gerekçesiyle kazanın meydana 
gelmesinde asli kusurlu olduğunu ortaya çıkarmıştır. 
Raporda yine aynı şekilde, Fen İşleri Müdür Vekili 
Nurdoğan Bilgiç hakkında hazırlanan değerlendirmede, 
“Belirtilen eksikliklerden dolayı işverenle birlikte 
sorumlu olacağından kazanın meydana gelmesinde 
kusurlu olacağı değerlendirilmiştir” ifadelerine yer 
verilmiştir.
Hazırlanan rapor doğrultusunda adaletin hakkaniyetli 
bir şekilde tecelli edeceği ve Kepez Belediyesi'nin 

ihmalkarlığı neticesinde bir işçinin ölümüne yol açan 
kazanın oluşmasına sebep olanların gerekli cezaları 
alacağına olan inancımız tamdır. AK Parti olarak bu 
konunun takipçisi olacağımızın da ayrıca bilinmesini 
isteriz.
Koltuğa oturduğu günden bu yana Kepez'e hizmet 
etmek yerine türlü polemiklerle gündeme gelen, halkına 
türlü çileyi reva gören, Çanakkale Merkez İlçe Belediye 
Başkanı Ülgür Gökhan'ın adeta gölgesi gibi hareket etme 
huyundan vazgeçmeyen Kepez Belediye Başkanı Birol 
Arslan'a ise işine odaklanmasını tavsiye ederiz. Sayın 
başkan işini yapmalı ki, bir daha ailelerin ocaklarına ateş 
düşmesin, bir daha yiten canların ardında eşler gözü 
yaşlı, çocuklar da yetim kalmasın!
Kamuoyuna saygılarımla…”
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Çanakkale Beled�yes�n�n 2023 yılı 
ücret tar�feler�n�n görüşüldüğü 
Kasım ayı mecl�s toplantısında 
ulaşım, su, tapu harcı, mezar yer� 
ücret� g�b� b�rçok kalemde zam 
kararı alındı. Bu kararlar �ç�nde 
d�kkat çeken ve “magaz�n” konusu 
olan mezar yer� ücretler�ne yapılan 
zam oldu; “B�r�nc� sınıf mezar yer� 
2700 TL'den 4000 TL'ye çıkartıldı. 

Mezarlık bölges� �k�nc� sınıf mezar yer� defin sırasında tek 
k�ş�l�k mezar yer� 800 TL'den 1500 TL'ye çıkartıldı. Defin 
önces�nde �se tek k�ş�l�k mezar yer� 1800 TL'den 3000 TL'ye 
çıkartıldı.”
Öncel�kle şunu bel�rtey�m de herkes rahatlasın b�r yakınınız 
öldüğünde mezarlıkta beled�yen�n bel�rled�ğ� yere cenazen�z� 
defnedersen�z herhang� b�r ücret ödem�yorsunuz. Ama bütün 
a�le b�r arada olalım 10 k�ş�l�k b�r yer alalım yan yana yatalım, 
den�z manzaralı olsun, şu söğüt ağacının altı olsun d�yorsanız 
ödemen�z gereken rakamlar yukarda yazıyor.
B�r d�pnot rakamları kıyaslamak �ç�n b�ze benzer b�r 
beled�yede bu ücretler ne kadar d�ye baktım; Yalova 
Beled�yes�, b�r�nc� sınıf mezar yer� 7 b�n l�ra �k�nc� sınıf mezar 
yer� 3 b�n l�ra b�rkaç beled�yeye daha baktım benzer fiyatlar.
AK Part� gurubu yapılan zammı eleşt�r�nce Başkan Ülgür 
Gökhan b�r esp�r� yaptı; 
“Ölme ab�.. Ölme o zaman ab�.. Köye gömel�m sen�. D�n�m�z 

müsaade etse hemen fırını kuracağım ama d�n�m�z müsaade 
etm�yor…” ded� ve salonda gülüşmeler yaşandı. Mecl�s 
toplantısını ben de �zled�m açıkçası ben de gülümsed�m. 
Vay arkadaş sen m�s�n bunu d�yen… Ülgür Gökhan'ı yakmak 
�ç�n b�r kıvılcım bekleyen bazı yayın kuruluşları defe koydu 
çaldı adamı resmen. Son olarak da AK Part� Merkez İlçe 
Başkanı Aynur Tuna Yavaş yazılı b�r basın açıklaması yaptı. 
“AZ KALDI BU HALK SİZİ SEÇİM SANDIKLARINDA 
YAKACAK!” ded�. “BU DÜNYA BİTTİ AHİRETE DE EL 
ATMIŞSINIZ!” ded�. “ANCAK YAKMAYI BİLİRSİNİZ, 
YAPMAYI DEĞİL!” ded�. Aynı açıklamada “PKK/PYD terör 
örgütü d�yem�yorsunuz” ded�, “CHP'de; HDP ve PKK 
sev�c�l�ğ�n�z� ne yazık k� çıplak gözle görüyoruz…” ded�. Son 
olarak da “Çanakkale halkı ve bu vatan evlatları s�z�n 
YAKALIM sözler�n�z�n ne anlama geld�ğ�n� b�l�yor ve anlıyor” 
ded�. 
Büyük harfler, ünlemler havada uçuştu. Aynur hanımcım ne 
yapıyorsunuz sak�n bu mevzu bu kadar büyütülecek b�r mevzu 
değ�l. Bütün cephaney� bu şek�lde harcamanızı gerekt�recek b�r 
durum yok. B�r anda neden böyle yükseld�n�z anlayamadım. En 
son çay kahve muhabbet�m�z�n üzer�nden neredeyse b�r ay geçt� 
ac�l b�r kahve molası verel�m arkadaşım.
Mezarlık konusu hazır açılmışken eleşt�recek şeyler yok mu 
elbette k� var bunların gündem yapılması gerek�r d�ye 
düşünüyorum. 
Halen daha b�r mahalleler�m�zde taz�ye evler�m�z yok, şeh�rdek� 
�k� mezarlık bölges�nde de adam akıllı abdest alacak, �nsanların 

kapalı alanda bekleyeceğ� b�r salon yok. Her cenaze sonrası bazı 
beled�yeler�n yaptığı g�b� yemek, çay �şler�n� halledecek b�r 
düzen yok. (Bu yemek muhabbet�n� maalesef çok eleşt�r�yorum 
cenaze sah�pler� acılarını bırakıp gelenlere yemek �kram 
derd�ne düşüyorlar. Bu konuda geçt�ğ�m�z günlerde Aksaray 
Val�l�ğ� çok güzel b�r adamım attı. “Taz�ye ev�nde yemek vermek 
ca�z değ�l” ded� ve Aksaray'da cenaze yemekler� yasaklandı.”
Hazır gündem�m�z mezarlık bu konuda da b�rkaç şey söylemek 
gerek.  
Arab�stan'da ve genell�kle Körfez ülkeler�nde mezarlara değer 
ver�lmez. Ölü gömülür, üstü düzlen�r. Kab�rler üç yıl sonra 
açılıp oraya yen� b�r cenazeler gömülür. Yan� b�zde k� g�b� 
mezarlıklar göremezs�n�z. D�ğer İslâm ülkeler�nde özell�kle İran 
ve Irak'ta b�zden daha çok kabre, kabr�stana önem ver�l�r. İş�n 
aslına bakarsanız mezarın üstünü toprakla örtmek ve toprağı 
b�raz tümsek yapmak, bell� olması �ç�n de başına b�r ağaç 
parçası veya bas�t b�r taş d�kmek yeterl�d�r. B�zde yapılanlar �se 
doğru değ�ld�r. Nerede �se her mezar, anıt mezara dönüşüyor. 
Mezarları böyle mermerle kaplatmak, bunun �ç�n büyük 
masraflar yapmak �sraftır, günahtır. Ayrıca ölüye h�çb�r yarar 
sağlamaz. Açıkçası ölüm sonrasında yapılanlar cenaze namazı, 
defin �şlemler� d�n� r�tüellerden �barett�r. D�nler�n ve �nanışların 
bu konuda b�r b�rl�ğ� yoktur ama açıkçası b�r terc�h yapmam 
gerek�rse “yandım b�tt�m kül oldum!” yöntem� terc�h�m 
olurdu…

Çanakkale'de, Avrupa yakasında Eceabat ve Gelibolu 
ilçeleri arasında 6 tünelden 3'ünün yapımı tamamlandı. 
Asya yakasında ise Ayvacık-Küçükkuyu güzergâhında 2 
tünelin inşası sürüyor
Çanakkale'nin Avrupa ve Asya yakalarında sürdürülen 
tünel çalışmalarıyla Marmara ve Ege bölgelerinin bağlantı 
yollarının rahatlatılması hedefleniyor. Eceabat ve Gelibolu 
ilçeleri arasındaki 6 tünelin inşası, doğal, tarihi ve 
arkeolojik sit alanlarından geçen güzergahta doğal dokuya 
zarar verilmeden gerçekleştiriliyor. Günde yaklaşık 1 
metrelik ilerleme sağlanan proje, Gelibolu şehir geçişinden 
başlıyor. Eceabat Çevre Yolu'ndan devam edilerek 
Kilitbahir'de sona erecek 47.5 kilometrelik güzergâhın 14 
kilometrelik bölümü Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi 
Alan Başkanlığı sınırları içinde bulunuyor. Güzergah, 
yapımı süren 1915 Çanakkale Köprüsü'ne ve her biri ayrı bir 
kahramanlık örneğini yansıtan çok sayıda şehitlik, anıt, 
yazıt, siper bulunan, ülkenin ve milli benliğin dünya 
kamuoyuna tanıtımı bakımından da çok önemli olan tarihi 
alana bağlantı sağlaması dolayısıyla önemli işlev görecek. 
Projede 2 bin 560 metrelik T1, 644 metrelik T1A ve 1355 
metrelik T2 tünellerinin yapımı tamamlandı. 792 metrelik 
T3, 503 metrelik T4 ve 2 bin 558 metrelik T5 tünellerinin 
inşası ise devam ediyor. Çalışmalar bittiğinde 8 bin 412 
metre uzunluğunda tek tüp tünel niteliğinde 6 ayrı birim, 
aralarında yollarla birbirine bağlanacak ve mevcut yol 1 
kilometre kısalacak.

45 Dakikalık Yol 5 Dakika
Şu anda yüzde 75 fiziki gerçekleşmeye ulaşılan tüneller 
tamamlandıktan sonra teknik donanım işlerine geçilecek. 
1915 Çanakkale Köprüsü için alternatif güzergah olacak yol 
çift şeritli kullanıma açılacak. Köprünün hizmete açılması 
beklenen 2022'de otoyol entegrasyonu sağlanıp her iki 
ulaşım arterini kullanan sürücüler rahat nefes alacak. 
Virajlı yollar ve bölünmüş yol ayrımlarında kaybedilen 
zaman kısalacak ve ulaşımda yüksek kaliteyle hizmet 
verilecek.
Öte yandan, yol çalışmalarında 31 kilometrelik kısma 
bitümlü sıcak karışık kaplama yapıldı. Çanakkale'yi 
Balıkesir ve İzmir'e bağlayan kara yolunun Ayvacık-
Küçükkuyu kesiminde yapımı süren, 45 dakikalık ulaşım 
süresini 5 dakikaya düşürmesi hedeflenen 2 tünelde 
çalışmalar sürüyor.

Bu Dünya Bitti Ahirete de El Atmışsınız Sayın Başkan

Ulaşıma Nefes Aldıracak Tüneller İçin Geri Sayım
Kurvaziyer gemisiyle 
887 turist geldi
Çanakkale Kepez Lİmanı'na yanaşan 228 metre 
boyundaki M/S 'Viking Venus' adlı kurvaziyer 
gemisiyle 887 turist geldi.
228 metre boyunda olan M/S 'Viking Venus' isimli 
kurvaziyer gemisi Çanakkale Kepez Lİmanı'na yanaştı. 
Gemiyle birlikte gelen 887 yolcu, Çanakkale'yi gezme 
in-mkanı buldu.
Liman Genel Müdürü Berkan Özkan ve Ticaret 
Direktörü Evren Beceren, Kaptan Rune Loekling'e 
ziyaret etti. Ziyarette karşılıklı olarak plaketler 
verilirken, geminin kaptanı ziyaret Çanakkale'ye 
uğraklarından dolayı memnuniyetlerini ifade etti.
Gemi Kuşadası'na gitmek üzere limandan ayırıldı.

Top Mermisi Figürleri 'Simgelerin 
Köprüsü'ne Yerleştiriliyor
Çanakkale Savaşlarının kahramanı Seyit Onbaşı'nın 
sırtladığı top mermisinin tasvir edileceği figürler 1915 
Çanakkale Köprüsü'ne yerleştirilmeye başladı. 318 
metrelik kulelerin üzerinde yer alacak tarihi simgelerin 
her biri 75 ton ağırlığında, 20,5 metre yüksekliğinde.
Türkiye'nin mega projelerinden birisi olan ve 18 Mart 
2022 tarihinde Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan 
tarafından açılış yapılan 1915 Çanakkale Köprüsü ve 
Malkara-Çanakkale Otoyolu projesi kapsamında, tarihi 
objelere köprü üzerinde yer verme çalışmaları başladı. 
'Simgelerin köprüsü olarak bilinen' 1915 Çanakkale 
Köprüsü'nün kuleleri üzerinde; Çanakkale Savaşlarının 
unutulmaz kahramanı, adını tarihe altın harflerle 
yazdıran Seyit Onbaşı'nın sırtında taşıdığı top 
mermisini sembolize edecek top mermisi figürlerinin 
yükselmesi için operasyon gerçekleştiriliyor.

“İndirim Aldatmacasının Önlenmesi İçin Kural Konulmalı”
Türkiye Esnaf ve Sanatkarları Konfederasyonu (TESK) 
Genel Başkanı Bendevi Palandöken, küçük esnafın 
korunması ve indirim aldatmacalarının önlenmesi için 
ticarette kurallar konulması gerektiğini belirterek, 
"Perakende Yasası mutlaka düzenlenmeli." ifadesini 
kullandı.
açıklamasında, raf ile kasa fiyatı arasındaki farkın 
tüketicinin güvenini sarstığını bildirdi.
Rafla kasa arasındaki fiyat farkının ceza keserek 
önlenemeyeceğini vurgulayan Palandöken, "Bunun için 
perakende sektörünü düzenleyen yasa güncellenmeli. e-
Ticaret üzerindeki satışlara yönelik düzenleme iyi oldu. 
Benzer bir düzenlemenin perakende sektöründe de 
yapılmasıyla hem bu sorun ortadan kalkacak hem de herkes her işi 
yapamayacak. Bir mağazada tüm sektörleri ilgilendiren binlerce ürün 
satılırsa fiyatlar zamanında güncellenmez. Bunun için yapılması gereken, 
herkes her ürünü satamamalı, kendi işini yapmalı." değerlendirmesinde 
bulundu.
Palandöken, fiyat istikrarsızlığının tüm kesimleri olumsuz etkilediğine 
dikkati çekerek, zincir marketlerdeki fiyat artışlarının vatandaştan 
esnafa, tedarikçiden nihai tüketiciye kadar tüm kesimleri doğrudan 
ilgilendirdiğini vurguladı.
Vatandaşın rahat alışveriş yapabilmesi için ticari düzenlemenin şart 

olduğunun altını çizen Palandöken, tüketicinin kaliteli ürünü 
daha ucuza alabileceği bir sistemin gerçekleştirilmesi 
gerektiğini kaydetti.

 "İndirim aldatmacasının önlenmesi için 
kural konulmalı"
Palandöken, rafta, stantta ve reklamda müşteriyi cezbedecek 
şekilde yapılan kampanyaların gerçeği yansıtmadığına dikkati 
çekerek, "Eskiden indirim sezonlarında meslek kuruluşlarından 
müsaade alınırdı. Artık rafta, stantta, reklamlarda ve indirim 
broşürlerinde belirli ürünlerle müşteriyi cezbedecek şekilde 
kampanyalar yapıyorlar. Bir gün bakıyorsunuz ki 100 liralık ürün 
30 liraya kadar düşmüş. Böyle bir kar marjı olamaz." ifadelerini 

kullandı.
Küçük esnafın korunması ve indirim aldatmacaların önlenmesi için 
ticarette kuralların konulması gerektiğini vurgulayan Palandöken, 
şunları kaydetti:
"İnternet üzerinden ticaret dönemi başladı. Bu teknolojiye direnmek 
mümkün değil. O yüzden de ancak belirli kurallar konularak düzenleme 
yapılabilir. Bu kapsamda e-ticaretteki düzenleme bazı konularda çok iyi 
oldu. Küçük esnafımızın da ayakta kalmasını sağlamak ve indirim 
aldatmacalarının önüne geçmek için Konfederasyon olarak yıllardır 
üzerinde durduğumuz Perakende Yasası mutlaka düzenlenmeli.”
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AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim 
Makas, e-devlet uygulaması 
üzerinden siyasi parti üyeliğini 
sorgulayan Feridun Topal'ın CHP'ye 
üye olmasına rağmen 2019 yılında 
kendisinden habersiz şekilde AK 
Parti üyesi yapıldığı iddialarının 
gerçeği yansıtmadığını belirtti. 
Makas, bu anları sosyal medya 
hesabından paylaşan Gelecek 
Partisi İl Başkanı Vahap Özsüer'e de 
tepki göstererek, “Bu iddiaları 
kendi sosyal medya hesabına 
taşıyan Gelecek Partisinin İl 
Başkanı olan şahsın 2016 yılında 
yine bu vatandaşımızın partimize 

üye olduğu dönemdeki il başkanımızın da danışmanlığını 
yaptığını biliyoruz, ki o il başkanımız da şu anda Gelecek 
Partisi'nde genel başkan yardımcılığı yapmaktadır. Eğer 
vatandaşımız Feridun Topal bir açıklama bekliyorsa, bu 
iddiaları kendi sosyal medya hesabına taşıyan Gelecek 
Partisi İl Başkanına sorabilir. Ondan bir açıklama 
bekleyebilir. Biz siyaset üretemeyenlerin kendisini nasıl 
zavallı bir duruma düşürdüğüne bir kez daha şahitlik 
ediyoruz” dedi.
AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas, geçtiğimiz 
günlerde Gelecek Partisi Çanakkale İl Başkanı Vahap 
Özsüer'in, Feridun Topal'ın AK Parti üyesi yapıldığını 
öğrendiği anlara ilişkin sosyal medya üzerinden paylaştığı 
görüntülere tepki gösterdi. Özsüer; “Bir üye skandalı daha. 
Bu kez başrolde AK Parti Çanakkale teşkilatı var. Uzun 
yıllardır CHP üyesiyim ben diyen, hatta CHP üye kartı 
bulunan Feridun Topal adlı vatandaşımız 2019 yılından beri 
AK Parti üyesi çıktı. Ak Parti Çanakkale teşkilatından birisi 
lütfen bu skandalı bize açıklasın. Kendini 2006 yılından beri 
CHP üyesi bilen vatandaşımız 2019 yılından beri AK Parti 
üyesi çıktı. Ak Parti Çanakkale teşkilatı ise 2016 yılından 
beri AK Parti üyesi olduğunu iddia ediyor. Kardeşim varsa 
ıslak imzalı üye formu çıkarın gösterin inanalım size. Tüm 
ülkede binlerce kişinin böyle usulsüz üye yapıldığını çok iyi 
biliyoruz. Kabul etmenizi beklemiyorduk zaten de bari 
açıklama yapıp kendinize daha fazla güldürmeyin” dedi.
İl Başkanı Makas, e-devlet uygulaması üzerinden siyasi 
parti üyeliğini sorgulayan Feridun Topal'ın CHP'ye üye 

olmasına rağmen 2019 yılında kendisinden habersiz 
şekilde AK Parti üyesi yapıldığı iddialarının gerçeği 
yansıtmadığını belirtti. Geçtiğimiz günlerde kamuoyunda 
da gündeme gelen kendisinin zorla AK Parti'ye üye 
yapıldığını iddia eden Feridun Topal isimli şahsın bu iddiası 
üzerine bir araştırma yaptıklarını ifade eden AK Parti 
Çanakkale İl Başkanı Naim Makas, şunları söyledi: 
“Yaptığımız araştırmalara göre aslında kendisinin 
ifadesiyle 2019 yılında değil, 2016 yılında partimize üye 
olduğunu tespit ettik. 2016 yılında partimize üye olan şahıs, 
hatta 2018 yılında üyeliği nakil olarak Lapseki'ye geçmiştir 
ve o dönemde de Lapseki Belediyesi'ne ait bir şirkette şoför 
olarak çalıştığını öğrendik. Şahsın 2016 yılında partimize 
üye olduğuna dair merkez ilçe karar defterimizde alınan 
karar şekilde görüldüğü gibidir. Bu iddiaları kendi sosyal 
medya hesabına taşıyan Gelecek Partisinin İl Başkanı olan 
şahsın 2016 yılında yine bu vatandaşımızın partimize üye 
olduğu dönemdeki il başkanımızın da danışmanlığını 
yaptığını biliyoruz, ki o il başkanımız da şu anda Gelecek 
Partisi'nde genel başkan yardımcılığı yapmaktadır. Eğer 
vatandaşımız Feridun Topal bir açıklama bekliyorsa, bu 
iddiaları kendi sosyal medya hesabına taşıyan Gelecek 
Partisi İl Başkanına sorabilir. Ondan bir açıklama 
bekleyebilir. Biz siyaset üretemeyenlerin kendisini nasıl 
zavallı bir duruma düşürdüğüne bir kez daha şahitlik 
ediyoruz.” 

AK Parti İl Başkanı Naim Makas, Siyasi Partiler Kanunu'nun 
6'ncı maddesini de hatırlatarak, sözlerine şöyle devam etti: 
“Aynı zamanda Siyasi Partiler Kanunu'nun 6'ncı 
maddesinde de açıkça belirtildiği üzere, kişi aynı anda iki 
siyasi partiye üye olamaz. Dolayısıyla -ben 40 yıllık 
CHP'liyim- diyen kişinin, AK Parti ya da başka bir partiye 
üye olması mümkün değil. Buradan da anlaşıldığı üzere 
şahıs 2016 yılında AK Parti'ye üye olmadan önce CHP'den 
kendi rızasıyla istifa etmiş olmalı.”

Başkan Makas, Partisini Hedef Alan O İddiayı Belgeleriyle Çürüttü!
“SİYASET ÜRETEMEYENLERİN KENDİSİNİ NASIL ZAVALLI BİR 
  DURUMA DÜŞÜRDÜĞÜNE BİR KEZ DAHA ŞAHİTLİK EDİYORUZ”

Çanakkale Belediyesi'ndeki soruşturma Başkan Makas'ın gündeminde
“ÇANAKKALE HALKININ TEK BİR KURUŞUNUN İÇ EDİLMESİ 
İHTİMALİNİ DÜŞÜNMEK DAHİ İSTEMİYORUM”
AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas, Çanakkale 
Belediyesi Park Bahçeler Müdürü G.K'nin belediyeye ait 
hurdaları usule aykırı biçimde bazı firmalara sattığı 
iddialarına yönelik başlatılan soruşturmaya ilişkin 
açıklama yaptı.
“Çanakkale halkının tek bir kuruşunun iç edilmiş ya da 
kamu menfaatinin zarara uğratılmış olma ihtimalini 
düşünmek dahi istemiyorum!” diyen Başkan Makas, söz 
konusu soruşturmaya ilişkin şu açıklamayı yaptı:
“CHP'li Çanakkale Belediyesi'nde bir müdürün; belediyeye 
ait hurdaları, kamu hakkını zarara uğratacak bir usulde 
sattığı ve karşılığında para aldığı iddia ediliyor.
Maddi imkansızlıklardan ötürü bitiremediklerini iddia 
ettikleri yerel yönetimler binası vb. yatırım girişimleri, 
rekor sayılabilecek fiyatlarla su ve ulaşım hizmetleri... 
Merkez ilçe belediyesi; kamu hizmetlerinin yükünü 
tamamen hemşehrilerimizin cebine yüklerken, Çanakkale 
halkının tek bir kuruşunun iç edilmiş ya da kamu 
menfaatinin zarara uğratılmış olma ihtimalini düşünmek 

dahi istemiyorum!
Kamuoyunun gündemine oturan bu olay hakkında 
yetkililerce bir açıklama yapılmalı ve Çanakkale halkı 
acilen bilgilendirilmelidir!”
Makas'ın açıklamalarına CHP İl Başkanı Metin Ümit Ural 
“konu yargıya taşınmıştır” diyerek cevap verdi.
CHP Çanakkale İl Başkanlığı'ndan yapılan açıklamada 
şunlar kaydedildi:
“AKP İl Başkanı yine aynaya bakmadan Çanakkale 
Belediyemizle ilgili olarak basına yaptığı bir açıklamadan 
dolayı İl Başkanlığımızca kamuoyuna bir bilgilendirme 
yapma gereği duyulmuştur.
Sayın Makas, defalarca açıkladık, anlamanız için bir kez 
daha açıklayalım. 
1. Belediyenin bitmeyen yerel yönetimler binası AKP'nin 
uyguladığı başarılı (!) ve istikrarlı (!) ekonomi politikaları 
yüzünden bitirilememektedir.
2. Çanakkale Belediyesi Çanakkale halkının bir tek 
kuruşunu dahi iç etmemek için çalışmaktadır ve AKP'nin 

Türkiye'yi götürmek istediği karanlığa karşı tedbirlerini 
alarak belediyenin tüm olanaklarını Çanakkale halkının 
yararına kullanmak için çalışmaktadır.
3. Belediyeye ait hurdaların kamu hakkını zarara uğratacak 
bir usulde bir birim müdürü tarafından para karşılığında 
satıldığı iddiasını kamuoyunun gündemine taşımışsınız. 
Hayır sayın Makas; bahsettiğiniz olay ile ilgili olarak adı 
geçen birim müdürü derhal açığa alınmış ve hakkında 
hemen soruşturma açılmıştır. Açılan soruşturma 
sonucunda da durum savcılığa bildirilmiştir. Örtbas 
edilmemiş olup gerekli hukuki işlemler en hızlı şekilde 
başlatılmıştır. Süreç hukuki olarak devam etmektedir. 
4. Görüldüğü üzere CHP belediyelerinin yaşanan 
olumsuzlukların üstünü örtmek gibi bir anlayışı ve 
geleneği yoktur. Yani belediye başkanlarını ağlatarak istifa 
ettirip, sonra da dosyaları yargıdan kaçırmak geleneği 
AKP'ye mahsus bir özelliktir. 
Bu nedenle demode olmuş siyaset tarzını bırakmanızı ve 
öncelikle aynaya bakarak hareket etmenizi öneriyoruz.



520 Kasım 2022 Pazargazetedegisim.com

Aile Bakanlığı tarafından 1000 TL 
doğalgaz desteği verilecek! Bu 
ödemeden faydalanmak isteyenler e-
Devlet üzerinden başvurular 
yapabilecekler. Bakanlık tarafından 
sunulan bu destek ödemesinden 
yararlanmak için hangi şartlara sahip 
olmalısınız?

İŞTE ŞARTLAR
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Derya Yanık 1000 TL 
doğalgaz destek ödemesi ile ilgili şu ifadelere yer vermişti; 
“Desteğimizden yararlanmak isteyen vatandaşlarımız, 
sistem üzerinden bakanlığımızca sunulan Sosyal Yardım 
Başvuru Hizmeti ekranından gerekli bilgileri doldurarak 
başvurularını yapabilecek” ifadelerine yer verdi.
Bakanlık tarafından verilecek olan doğalgaz destek 
ödemesinden faydalanmak için ihtiyaç sahibi olma şartı 
aranmakla birlikte doğalgaz altyapısı bulunan 647 
ilçe/belde yararlanabilecektir. Bakan Yanık bu konu ile 

ilgili ise şu ifadelere yer vermişti; 
“Doğalgaz Tüketim Desteğini hem faturalı 
hem de ön ödemeli sayaç kullanan 
hanelere vereceğiz. İhtiyaç sahibi 
vatandaşlarımızın, e- Devlet üzerinden 
yaptıkları başvuruları onaylandıktan 
sonra hak sahipliği bulunan 
vatandaşlarımız PTT'ye gidip faturalarını 
ibraz ederek destekten yararlanabilecek. 

Diğer yandan ön ödemeli sayaç kullanan vatandaşlarımızın 
ise destek miktarı kartlarına yatırılacak” dedi.

KİRACILAR DA FAYDALANABİLCEK Mİ?
Kiracılar da Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığının vermiş 
olduğu bu 1000 TL'lik doğalgaz destek ödemesinden 
faydalanabilmektedir. Derya Yanık; “İhtiyaç sahibi hanelere 
yönelik hayata geçirilen Doğal Gaz Tüketim Desteği'nde kış 
dönemine ilişkin başvurular başladı. Önceki dönemimiz 
içerisinde yer almayan kiracılarımızı da destek kapsamına 
aldık. Bu doğrultuda başvuru şartları uygun olan ev sahibi 

veya kiracı olarak ikamet eden, mesken niteliğinde 
hanelerde yaşayan vatandaşlarımız destekten 
yararlanabilecek” şeklinde konuşarak bu haberi 
vatandaşlara duyurmuştu.
Aynı zamanda kronik rahatsızlığı bulunan veya yaşam 
destek cihazına bağlı bulunanlar da başvuru yapacak.

PEKİ NE KADAR?
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan doğalgaz yardımı 
tutarlarının 900 ila 2500 TL arasında değişiklik 
göstereceğini şu cümleler ile belirtmişti; “Doğalgaz tüketim 
desteğinde yeni başvuru döneminde kiracıları da kapsama 
aldık ve hane başına destek oranını 900-2500 TL arasında 
olarak belirledik” dedi.
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı tarafından verilecek 
olan doğalgaz desteği için başvuruda bulunmak isteyen 
vatandaşların e-Devlet üzerinden başvuru yapabilecekleri 
belirtilmiştir.

1000 TL Doğalgaz Desteği Verilecek!

Troya Müzesi'ni dijitalde 9 milyon kişi ziyaret etti

Çanakkale'de, Troya Müzesi, açıldığı 18 Mart 2019 
tarihinden bu yana internet kullanıcılarının dikkatini 
çekmeye devam ediyor.
Troya Ören Yeri'nden çıkan eserlerin sergilendiği Troya 
Müzesi'ni, 2022 yılında 9 milyon kişi internette arama 
motorlarında arattı. Troya Müze Müdürü Rıdvan Gölcük, 
“Tahmin ediyorum ki, 2023 yılına geldiğimizde biz bu 
arama sayısında 10 milyon, 11 milyon bizim için oldukça 
küçük rakamlar olacak. 15 milyonu aşmak doğru hedefler 
arasında gözüküyor.” dedi. 
Çanakkale'de Troya Ören Yeri girişine yaklaşık, 18 Mart 

2019 tarihinden, bu yana kültür severlere hizmet veren, 12 
bin 750 metrekare kapalı alana sahip, 70 milyon TL 
harcanarak yapılan, Troya Müzesi içerisinde 2 bin eser 
sergileniyor. Troya Ören Yeri'nden çıkan eserlerinde 
sergilendiği Troya Müzesi, açıldığı 18 Mart 2019 tarihinden 
bu yana internet kullanıcılarının her geçen yıl büyük 
ilgisini çekti. 2019 yılında 150 bin, 2020 yılında 1 milyon 
kişinin internette arama motorlarında arattığı Troya Müzesi 
için bu rakam 2022 yılında 9 milyona ulaştı.

“15 milyonu aşmak doğru hedefler 
arasında gözüküyor”
 Troya Müzesi'nin dijital aramalarda  yer aldığını, Troya 
Müze Müdürü Rıdvan Gölcük, bunun için kullandıkları bir 
platform olduğunu bu platform sayesinde 2022 yılının 
henüz tamamlanmamış olmasına rağmen Troya 
Müzesi'nin 2022 yılında toplamda 9 milyon kez arandığını 
belirten Müze Müdürü Rıdvan Gölcük,;  “Türkiye'de sanırım 
bu rekor bir seviyedir. Çünkü biz müze açıldığından beri 
verileri takip ediyoruz. 2019 yılında 150 bin aranmaya 

ulaşıldığında açıkçası 150 bin çok iyi rakamdı, çok 
sevindiğimiz bir rakam olmuştu. 2020'de 1 milyonu 
bulduğumuzda müthişti, çok iyi yol aldığımızın farkına 
varmıştık ve 2022 yılına gelindiğindeki müze açılalı hala 
çok yeni, çok genç bir müzeyiz. Yaklaşık 4 yıl kadar oldu ve 
9 milyonluk aranma Troya Müzesi'nin iyi markalandığı, 
Troya Müzesinin iyi işler yaptığı ve pazarlamasının doğru 
yapıldığının bir göstergesi. Çünkü arama kanalındaki o 
arama müzeye ulaşmak için insanların attığı ilk adım. 
Ondan sonra da çoğunlukla telefonlardan alınan 
navigasyonla, konumla bağlantıyı görüyoruz. Örneğin araç 
ile müzeye navigasyonla aranma konusunda balkan 
ülkelerinde her yıl gittikçe yükselen bir sayıya sahibiz. Bu 
Troya Müzesinin kuvvetli bir müze markası olduğunu hem 
Türk müzeciliğinde hem Avrupa müzeciliğinde aslında çok 
hızlı büyüyen bir bebek gibi ve dolayısıyla markalamanın 
doğru yapıldığını ve önünde yürüyecek çok yol olduğunu 
gösteriyor. Tahmin ediyorum ki, 2023 yılına geldiğimizde 
biz bu arama sayısında 10 milyon, 11 milyon bizim için 
oldukça küçük rakamlar olacak. 15 milyonu aşmak doğru 
hedefler arasında gözüküyor.” dedi.

 “Hainlere inat ülkemiz için çalışmayı sürdüreceğiz”

AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, TBMM 
Genel Kurulunda yaptığı konuşmada, İstanbul'da yaşanan 
terör eylemini lanetleyerek, bu girişimlerin, Türk halkını 
korkutup sindiremeyeceğini söyledi.
TBMM Genel Kurul Toplantısında söz alan AK Parti 
Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, İstanbul'da 
yaşanan terör eylemini lanetledi.
İskenderoğlu, “İstanbul'da meydana gelen terör eylemini, 
faillerini, içeride ve dışarıdaki destekçilerini lanetliyor, bu 
ve benzeri girişimlerin ülkemizi ve milletimizi korkutup 
sindiremeyeceğini belirtmek istiyorum. Biz, ülkemizin her 
bölgesinde olduğu gibi, Çanakkale'mizde de yatırım ve 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Bütün beldelerimizi doğal 
gazla buluşturma hedefimizde bir adım daha attık. 
Karabiga beldemizde doğal gaz ilk ateşini yaktık. Diğer 

beldelerimizde de çalışmalarımızı hızla devam ettiriyoruz. 
Yine, Grup Başkan Vekilimiz Bülent Turan'la birlikte tüm 
üniversitemizde körfeze hizmet edecek tüp bebek 
merkezimizin açılışını yaptık, spor tesisimizin temelini 

attık. Bizleri sindireceklerini sanan hainlere inat, ülkemiz 
ve milletimiz için çalışmayı sürdüreceğiz. Genel Kurulu 
saygıyla selamlıyorum” dedi.

Ayvacık'a Organik Kırmızı Et Kesimhanesi
AK Parti Grup Başkanvekili ve 
Çanakkale Milletvekili Bülent Turan, 
Ayvacık'ta yapılması planlanan ve 
bölgedeki hayvancılık açısından 
önemli olan Organik Kırmızı Et 
Kesimhanesi için Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığı'nın onay verdiğini açıkladı.
Turan yeni yapılacak Ayvacık 
Organik Kırmızı Et Kesimhanesi ve 
İşleme Tesisi'nin sadece Ayvacık'a 
değil, aynı zamanda Bayramiç, Çan 
ve Ezine'ye de hizmet edeceğini söyledi.  Turan sözlerini 
şöyle sürdürdü; “Küçükbaş ve büyükbaş hayvan kesimi 
yapılabilecek 10 milyon değerinde modern bir tesisi 
Ayvacık'a kazandıracak olmanın memnuniyetini 
yaşıyoruz. Kesimhanede günlük 25 büyükbaş, 50 
küçükbaş kapasiteli bir et kesimhanesi ve işleme tesisi 
kurulması planlanıyor. Kurulacak bu kesimhanede 
organik kırmızı et üretiminin yerinde işlenmesi ve 
değerlendirilmesine olanak sağlanacak. Kesimhane ile 

birlikte Ayvacık'ımızda ve çevre 
ilçelerimizde büyükbaş hayvancılığı 
geliştirerek kırsalda refahı artırmak 
hedefleniyor. Milletvekilimiz Jülide 
İskenderoğlu'yla birlikte emeği geçenlere 
teşekkür ediyor; şimdiden hayırlı olmasını 
diliyoruz.”
Ayvacık Kaymakamlığı Köylere Hizmet 
Götürme Birliği'nin, Çanakkale İl Özel 
İdaresi, Çanakkale İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü ve Ayvacık Organik Kırmızı Et 

Üreticileri Birliği ile birlikte hazırladıkları, Güney Marmara 
Kalkınma Ajansı'nın desteklediği "Ayvacık Organik 
Kırmızı Et Kesimhanesi ve İşleme Tesisi“ isimli proje 
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı tarafından uygun bulundu. 
18 ayda tamamlanması planlanan projeyle, Ayvacık 
ilçesindeki organik kırmızı et üretiminin yerinde 
işlenmesi, değerlendirilmesi, üretilen organik ete katma 
değer kazandırılması ve bu sayede üretici gelirinin 
artırılması planlanıyor.
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Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi'nde (ÇOMÜ) eğitim 
alan öğrenciler, üniversitenin yemekhanesinin bulunduğu 
binanın önünde bir araya gelerek eylem yaptı. Öğrenciler 
“Kalitesiz, doyumsuz fahiş fiyatlı yemeklerden bıktık. 
Geçinememekten ve barınamamaktan sonra şimdi de 
beslenemiyoruz. Böyle yaşamak istemiyoruz'' dedi. 
Geçtiğimiz günlerde içinden kurt ve çeşitli maddelerin 
çıktığı yemek fotoğrafları, öğrenciler paylaşarak sağlıksız 
yemekleri anlatmak hem de fahiş yemek fiyatları 
nedeniyle taleplerini aktararak, üniversitenin 
yemekhanesinin bulunduğu binanın önünde bir açıklama 
yaptılar. Öğrenciler, “Biz öğrenciler olarak böyle yaşamak 
istemiyoruz. Çünkü bizler müşteri değil, öğrenciyiz!” 
sloganı attı.
Çomü'lü öğrenciler geçtiğimiz gün Terzioğlu Yerleşkesi'nin 
içerisinde bulunan ve öğrenci yemekhanesinin yer aldığı 
Öğrenci Sosyal Etkinlik Merkezi'nin (ÖSEM) önünde bir 
araya gelen öğrenciler, bir basın açıklamasında bulundu. 
Öğrenciler, sağlıksız yemekler yemek zorunda 
bırakıldıklarını ve yüzde 50 oranında yapılan zam 
nedeniyle mağduriyet yaşadıklarını söyleyerek, ÇOMÜ 
Rektörü Prof. Dr. Sedat Murat ile görüşme talebinde 
bulundu.

''Bu yemekleri tüketmek zorunda 
bırakılıyoruz''
ÇOMÜ'lü öğrenci Kürşad Berk Yurtsever'in okuduğu 
açıklamada; “Öncelikle dün İstanbul Taksim İstiklal 
Caddesi'nde düzenlenen hain bomba saldırısındaki 
patlamada yaşamlarını yitiren yurttaşlarımıza rahmet, 
yakınlarına baş sağlığı ve yaralananlara acil şifalar 

diliyoruz. Değerleri sıra arkadaşlarımız, sizlerin de bu 
konuda bizim yanımızda olduğunuzu ve bu şekilde 
yaşamak istemediğinizi biliyoruz. ÇOMÜ'lü öğrenciler 
olarak; hem KYK yemekhanesinden hem de 
üniversitemizin yemekhanesinden memnun değiliz. Bu iki 
konuya kısaca değinmemiz gerekirse, ilk olarak KYK 
yemekhanelerinde bu sene başında yapılan değişiklikten 
dolayı yemekleri tercih hakkımız elimizden alındı. Bunun 
yanı sıra bize sunulan yemekler yetersiz ve sağlıksız. KYK 
yurtlarında bize verilen menülerde sürekli olarak kurtlu, 
böcekli, pişmemiş, temiz olmayan yemeklerle karşılaşıyor 
ve bu yemekleri tüketmek zorunda bırakılıyoruz. Diğer bir 
konu ise, üniversitemiz yemekhanesindeki, bu yıl yapılan 
yüzde 50 zam ve bu zamma rağmen hala yetersiz 
beslenmemizdir. Zamanımızın çoğunu geçirdiğimiz 
üniversitemize bağlı olan bu yemekhanede öğrenciler 
olarak devamlı mağduriyet yaşıyoruz. Ekonomik 
sorunlardan dolayı bu yemeklere mecbur bırakılıyoruz. Ve 
bu ekonomik sorunların faturası bize kesiliyor. Biz 
öğrenciler olarak böyle yaşamak istemiyoruz. Çünkü bizler 

müşteri değil, öğrenciyiz! Rektörümüz Sedat Murat'ı 
öğrencilerin dertlerine çözüm bulması için buraya davet 
ediyoruz. Bize kulak verdiğiniz için teşekkür ederiz.” dedi.

GENEL SEKRETER GELDİ
Açıklamanın ardından Rektör Murat ile konuşmak 
istediklerini ifade eden öğrenciler, rektör intikal edene 
kadar oturma eyleminde bulunacaklarını söyledi. 
Öğrenciler, Rektör Murat yerine ÇOMÜ Genel Sekreteri 
Ayhan Monus ile görüştü. Yemekhanedeki sorunları 
yeniden Genel Sekreter için anlatan öğrencilere; 15 gün 
önce yeni bir catering şirketi ile anlaşma yapıldığını 
aktaran Monus, öğrencilerin şikâyetlerini Rektörlük 
İletişim Merkezi (RİMER) üzerinden mutlaka iletmelerini 
gerektiğini söyleyerek, “Biz üniversite olarak yemeklerin 
kalite denetimini düzenli olarak gerçekleştiriyoruz. Hatta 
kendimiz de burada yiyoruz. Sorunlarınızı yemek tedarik 
eden şirkete ileteceğim” dedi. Monus, yemek fiyatları 
konusunda maliyetlerin devreye girdiğini iletti. 
Konuşmanın ardından öğrenciler ise taleplerine karşılık 
alamadıkları nedeniyle tatmin olmadıklarını, sorunlara 
çözüm getirilmezse eylemlerine devam edeceklerinin altını 
çizdi. Öğrenciler, “Biz öğrenciler olarak böyle yaşamak 
istemiyoruz. Çünkü bizler müşteri değil, öğrenciyiz!” 
sloganları atarak eylemlerine son verdi.

YÜZDE 50 ZAM YAPILMIŞTI
2022-2023 Akademik Yılı'nın başında ÇOMÜ 
yemekhanesinde öğün fiyatlarına zam yapılmıştı. Yapılan 
zam sonucunda, 5 TL olan yemek fiyatı 7,50 TL'ye; öğrenci 
aynı gün içerisinde yeniden yemek yemek isterse ikinci 
basım ücreti de 17,25 TL'den 27 TL'ye çıkarıldı.

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) İl Başkanı Ali Tuğrul 
Yıldırım, Belediye Meclisi Toplantısı'nda CHP'li Başkan 
Ülgür Gökhan'ın 'fırın' açıklamasına tepki gösterdi.
CHP'li Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan'ın, 
Belediye Meclisi Toplantısı'nda sarf ettiği sözler hem 

kamuoyunu hem de meclis üyelerini şaşırtmıştı. Tek kişilik 
mezarlık ücretinin 2 bin 700 TL'den 4 bin TL'ye 
yükseltilmesini fazla bulan bir meclis üyesine toplantıda 
cevap veren Başkan Gökhan; “Ölme abi! Dinimiz müsaade 
etse hemen fırını kuracağım ama dinimiz müsaade 
etmiyor” demişti.
'Fırın' açıklaması nedeniyle CHP'li Başkana tepki gösteren 
MHP İl Başkanı Ali Tuğrul Yıldırım; “Merkez Belediye 
Başkanı, Meclis Toplantısı'nda mezar yeri zammı 
konusunda, oluşan itirazlar sonucu yaptığı, talihsiz “Fırın” 
açıklaması ile ne kadar özensiz bir yapıya sahip olduğunu 
bizlere tekraren hatırlatmıştır. Tartışılmayacak kadar 
önemli olan konuyu, alaya alır biçimde, işlemesi can 
sıkıcıdır… İtirazlar ile, zamlı rakamı değerlendireceğine, 
defin usulümüz ile ilgili hezeyanı ile kaçınması, zammın 
gerçekten yüksek olduğunu tekraren kanıtlamaktadır. 
Toplumumuz için hassas ve özel öneme sahip konularda, 
özellikle “düşünerek” konuşması tavsiyemdir ve yararına 
olacağı kanaatindeyim” dedi.

Üniversite öğrencileri yemekleri protesto etti “Beslenemiyoruz” 

Yıldırım'dan CHP'li Başkana 'fırın' tepkisi İYİ Parti'de Gapran 
yeniden aday!

İYİ Parti Çanakkale Merkez İlçe 
Başkanı Necati Gapran, 4 Aralık 
tarihinde yapılacak kongrede 
yeniden aday olduğunu 
duyurdu.
Gapran yaptığı yazılı 
açıklamada şu ifadelere yer 
verdi; “Mazlum milletlerin 
umudu, Türk Milletinin ebedî 
önderi, Türkiye Cumhuriyeti'nin 
kurucusu Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk'ün evlatları olan bizler, İyi insanlar, iyi bir 
Türkiye için bir araya geldik.  Öncelikle İyi bir 
Çanakkale için yola çıktık. İyiliğin peşinden koştuk. 
İyilik bulaşıcıdır diyerek bundan 3 yıl önce 2019 Şubat 
ayında Merkez İlçe Başkanlığı görevini devraldık. Bu 
sürede bir yerel seçim geçirip üye sayımızı bugün 
itibariyle dörde katladık. 2020 yılında Şubat ayında 
2'nci kongremizi yaparken üye sayımızı o kadar 
artırdık ki Çanakkale özelinde delege seçimi ile 
kongre yapan ilk İlçe Başkanlığı olduk. Ve 30 Ekim 
2022 tarihinde bir yenisini daha yaptığımız delege 
seçimlerimizi tamamlayarak 4 Aralık 2022 tarihinde 
yapılacak 3'ncü olağan kongremiz içinde hazırız. 
Bugüne kadar olduğu gibi bundan sonra da 
önümüzdeki dönemde, farklılıklarımızı görüp ortak 
yanlarımızı öne çıkartmak, birlikte büyümek ve 
birlikte başarmak için, en önemlisi partimizdeki  
birlik ve beraberliğimizi daha da artırarak iyi bir 
Çanakkale, iyi bir Türkiye için 4 Aralık'ta yapılacak 
3'ncü olağan kongremizde, halihazırda yürütmekte 
olduğum, Merkez ilçe
başkanlığına yeniden adayım. Bu davada, bu uğurda 
Allah'ın izniyle tüm üyelerimiz ile birlikte hep
beraber yürüyüp başarıya ulaşacağız. Allah 
yolumuzu açık etsin.”

CHP'li Ural: “Köylüler emeklerinin 
karşılığını alamadığını söylüyor”
Çanakkale'nin Çan ilçesine bağlı Danapınar ve Bozguç 
köylerinde, köylülerle bir araya gelen CHP Çanakkale İl 
Başkanı Metin Ümit Ural, “Üreten köy halkımızın sorunları 
büyük. Emeklerinin karşılığını alamadıklarını söylüyorlar” 
açıklamasında bulundu.
CHP Çanakkale İl Başkanı Metin Ümit Ural, 'Haftada 2 gün 2 
ilçe 2 köy' ziyareti projesi kapsamında teşkilatıyla birlikte 
Çan ilçesine bağlı Danapınar ve Bozguç köylerini ziyaret 
etti. Köylülerle bir araya gelen Ural, her iki ziyarete ilişkin 
açıklamasında şu ifadelere yer verdi:
“Üreten köy halkımızın sorunları büyük, emeklerinin 
karşılığını alamadıklarını söylüyorlar.. Gecikmeden seçim 
yapılması talepleri, değişim beklentileri ortak söylemleri.. 
Misafirperverliklerinden dolayı Muhtarlarımıza ve köy 
halkımıza çok teşekkür ederim..”
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Dünya'da ve Türkiye'de artan kuraklık Çanakkale'de de 
etkisini göstermeye başladı. Çanakkale'de 54 milyon 115 
bin metreküp su kapasitesine sahip Atikhisar Barajı'nda 
doluluk oranı %46.4'e kadar düştü. Verileri değerlendirme 
yapan Çanakkale Belediye Başkan Yardımcısı İrfan 
Mutluay; ''Şu an için bir susuzluk riski gözükmüyor ama 
yine de suyumuzu tasarruflu kullanmamız gerekiyor. 
Çanakkale halkımızdan sularını tasarruflu kullanmalarını 
bekliyoruz” dedi.
Çanakkale'nin son dönemde kuraklık sebebi ile su 
seviyeleri azaldı. Çanakkale Belediyesi Kasım ayı belediye 
meclisinde de gündeme gelen Atikhisar Barajı konusunda 
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan Bbarajda 25 
milyon metreküp su kaldığına dikkat çekmişti. Gökhan  
barajda bulunan 25 Milyon mekreküp içme ve kullanma 
suyunun barajın  %46.4'lukkısmına denk geldiğininde altını 
çizen Gökhan “ Baraj doluluk oranı şuan yarınında altına 
düştü. Kuraklık var. Yağış sıkıntısı var. umarız ki Kasım ayı 
ile birlikte Aralık ayı ile birlikte beklediğimiz yağmurlar 
başladığında umarız ki Atikhisar barajı normal su 
seviyesine gelir. Şu an için bir susuzluk riski gözükmüyor 
ama yine de suyumuzu tasarruflu kullanmamız gerekiyor. 
Çanakkale halkımızdan sularını tasarruflu kullanmalarını 
bekliyoruz” demişti.

 ''24 MİLYON 300 BİN METREKÜP 
SUYUMUZ VAR''
Atikhisar Barajı su verilerini paylaşan Çanakkale Belediye 
Başkan Yardımcısı İrfan Mutluay Atikhisar Barajının 
doluluk oranının %44.9 olduğunu ifade ederek;  “ Şu an 
Çanakkale'nin içme ve kullanma suyunun karşılandığı 
Atikhisar Barajında su rezervimiz 17 Kasım Perşembe günü 

itibari ile 24 milyon 300 bin metreküp. Atik hisar barajının 
su seviyesi %44.9. Öncelikle 2020'de yaşanan kuraklığı 
hatırlatmak isterim. 2020 yılında yaşanan kuraklıkta 
gerçekten çok kurak bir dönem geçirmiştik. Çanakkale 
halkımız şunu bilmeli küresel ısınmaya bağlı olarak iklim 
değişiyor. İklim değişikliğinin yaşandığını artık tüm 
dünyada kabul etmiş durumda. 2020 yılında yaşadığımız 
kuraklığa dönecek olursak 2020 yılında tamda bu aylarda 
Atikhisar Barajımızdaki su seviyesi 12.5 milyon 
metreküptü seviyelerindeydi. Barajdaki doluluk oranı da 
%22 - %23 seviyelerindeydi. Yani şu anda Atikhisar 
Barajının doluluk oranının neredeyse yarısı kadardı. 
Dolayısıyla 2020 yılında bu aylarda su seviyesi açısından 
çok kötü durumdaydık.2020 yılında yaşanan kuraklıkta 
hepimizin bildiği gibi Çanakkale Belediyesi encümen kararı 
ile su kullanımı konusunda bir takım önlemler aldık. Su 
kullanımına yönelik aldığımız tedbirlerden bir tanesi 
özellikle oto yıkamalarda kullanılan su miktarlarına 
sınırlama getirmek oldu. Oto yıkama yerlerine su kullanımı 
ile ilgili kota koyduk. Oto yıka yerlerinin belirli bir ton 

üzerinde su kullanmalarına izin vermedik. Halkımıza sıkça 
su kullanımında tasarruf yapılması ile ilgili duyurularda 
bulunduk. Özellikle apartman , işyeri önleri ve merdiven 
yıkanmasında titiz davranılması bu gibi temizliklerin 
silinerek yapılması yönünde önlemler almaya çalıştık. 
Tarımsal sulamada da basınçlı dediğimiz damlama ve 
yağmurlama sulama yöntemlerin kullanılması konusunda 
duyuru ve bilgilendirmeler yaptık.

''Çok ciddi bir kuraklık yaşadığımız 2020 
yılına göre daha iyi durumdayız''
Kış ve ilkbahar yağışları konusunda beklentileri bu 
beklentiler karşılanırsa, Çanakkale'de ki baraj ve göletlerin 
su seviyelerinin de artacağına inandığını söyleyen Mutluay; 
“Eğer beklentilerimiz doğrultusunda yeterli, yağış 
alamazsak Çanakkale Belediyesi olarak kentin su kullanım 
ve ihtiyaçlarına yönelik tedbirler alırız dedi. Mutluay 
değerlendirmesinde şu cümlelere yer verdi. “Şuanda 
geldiğimiz noktada  çok ciddi bir kuraklık yaşadığımız 2020 
yılına göre daha iyi durumdayız. Mevsim itibari ile Baraj ve 
gölet gibi su depolama tesislerinin debilerinin en düşük 
bulunduğu aylardayız. Özellikle sonbahar, kış ve ilkbahar 
aylarında meydana gelecek yağışlar ile su depolama 
tesislerinde su seviyeleri yükselecektir. Buradaki 
beklentimiz kış ve ilkbahar yağışlarının beklentiler 
ölçüsünde gerçekleşmesidir. Ana bu beklentini 
gerçekleşmemesi halinde Çanakkale Belediyesi olarak 
kente su kullanımına ve sağlanmasına yönelik bir dizi 
önlemleri alacağız. Şu anda su seviyemizi takip ediyoruz. 
Bu takip ile kritik bir duruma geldiğimizi düşündüğümüzde 
ilgili yetkililer ile de meteoroloji ve devlet su işleri yetkilileri 
ile görüşerek bir dizi önlemler alırız.”

TÜİK tarafından yapılan açıklamaya göre, Çanakkale'de 
Ekim ayında 839 konut satıldı.
Türkiye genelinde konut satışları Ekim ayında bir önceki 
yılın aynı ayına göre %25,3 azalarak 102 bin 660 oldu. 
Konut satışlarında İstanbul 16 bin 987 konut satışı ve 
%16,5 ile en yüksek paya sahip oldu. Satış sayılarına göre 
İstanbul'u 8 bin 146 konut satışı ve %7,9 pay ile Ankara, 6 
bin 323 konut satışı ve %6,2 pay ile Antalya izledi. Konut 
satış sayısının en az olduğu iller sırasıyla 30 konut ile 
Hakkari, 42 konut ile Ardahan ve 69 konut ile Bayburt 
oldu.
Türkiye genelinde ipotekli konut satışları Ekim ayında 
bir önceki yılın aynı ayına göre %52,7 azalış göstererek 
13 bin 268 oldu. Toplam konut satışları içinde ipotekli 
satışların payı %12,9 olarak gerçekleşti. Ocak-Ekim 
döneminde gerçekleşen ipotekli konut satışları ise bir 
önceki yılın aynı dönemine göre %15,2 artışla 241 bin 869 
oldu.
Ekim ayındaki ipotekli satışların, 4 bin 260'ı; Ocak-Ekim 
dönemindeki ipotekli satışların ise 65 bin 37'si ilk el satış 
olarak gerçekleşti.

Diğer satış türleri sonucunda 89 bin 
392 konut el değiştirdi
Türkiye genelinde diğer konut satışları Ekim ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre %18,3 azalarak 89 bin 392 
oldu. Toplam konut satışları içinde diğer satışların payı 

%87,1 olarak gerçekleşti. Ocak-Ekim döneminde 
gerçekleşen diğer konut satışları ise bir önceki yılın aynı 
dönemine göre %4,7 artışla 917 bin 984 oldu.

İlk el konut satış sayısı 32 bin 692 
olarak gerçekleşti
Türkiye genelinde ilk el konut satış sayısı, Ekim ayında 
bir önceki yılın aynı ayına göre %22,0 azalarak 32 bin 
692 oldu. Toplam konut satışları içinde ilk el konut 
satışının payı %31,8 oldu. İlk el konut satışları Ocak-
Ekim döneminde ise bir önceki yılın aynı dönemine göre 
%4,8 artışla 344 bin 810 olarak gerçekleşti.

İkinci el konut satışlarında 69 bin 968 
konut el değiştirdi
Türkiye genelinde ikinci el konut satışları Ekim ayında 
bir önceki yılın aynı ayına göre %26,7 azalış göstererek 
69 bin 968 oldu. Toplam konut satışları içinde ikinci el 
konut satışının payı %68,2 oldu. İkinci el konut satışları 
Ocak-Ekim döneminde ise bir önceki yılın aynı 
dönemine göre %7,6 artışla 815 bin 43 olarak gerçekleşti.

Yabancılara Ekim ayında 5 bin 377 
konut satışı gerçekleşti
Yabancılara yapılan konut satışları Ekim ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre %8,8 azalarak 5 bin 377 oldu. 
Ekim ayında toplam konut satışları içinde yabancılara 
yapılan konut satışının payı %5,2 oldu. Yabancılara 
yapılan konut satışlarında ilk sırayı 2 bin 123 konut satışı 
ile Antalya aldı. Antalya'yı sırasıyla bin 658 konut satışı 
ile İstanbul ve 490 konut satışı ile Mersin izledi.
Ülke uyruklarına göre en çok konut satışı Rusya 
Federasyonu vatandaşlarına yapıldı
Ekim ayında Rusya Federasyonu vatandaşları 
Türkiye'den 2 bin 23 konut satın aldı. Rusya Federasyonu 
vatandaşlarını sırasıyla 498 konut ile İran, 310 konut ile 
Irak ve 216 konut ile Ukrayna vatandaşları izledi.

"Susuzluk Tehlikesi Yok Ama Suda Tasarruf Zamanı”

Çanakkale'de Geçen Ay 839 Konut Satıldı

BAYRAMİÇ BARAJI 

KURUDU!
Bayramiç, Ezine ve Çanakkale'nin Batakovası'ndaki tarım 
arazisinin suyunu karşılayan 96 milyon metreküp kapasiteli 
Bayramiç barajında adeta kurudu. Barajda 10 milyon metreküp 
civarında su kaldığı öğrenildi. Son zamanlarda yağmurun 
yağmaması nedeniyle Çanakkale genelindeki barajlarda da su 
oranının çok düştüğü görüldü.
Çanakkale merkez ve ilçeleri, bu yaz aylarında yeterli miktarda 
yağış alamayınca barajlarda su seviyesi düştü. Yaşanan kuraklığın 
en somut örneği, çok sayıda su kaynağına sahip olduğu için 
mitolojide adı 'Bin Pınarlı İda' olarak geçen Kaz Dağları'nın 
eteklerindeki Bayramiç Barajı'nda görüldü. Yeterli yağış almadığı 
için Bayramiç Barajı neredeyse kuruma noktasına geldi. 96 milyon 
500 bin metreküp su kapasitesine sahip baraj, su miktarının 
yaklaşık 10 milyon metreküpe düşmesiyle kuraklık sinyali 
vermeye başladı.

SON YILLARIN EN DÜŞÜK SEVİYESİ
Endemik bitkileri, havası ve doğası ile dünyada tanınan Kazdağları 
bereketli alanıyla da tanınıyor. Kazdağları eteklerinde bulunan ve 
buralardan gelen suyun biriktiği yer olan Bayramiç Barajı, adeta 
kuruma noktasına geldi. Baraj havzasında su kalmadığı için büyük 
bölümünde toprak alana dönmüş. Su seviyesinin azalması 
nedeniyle birçok yerinde de adacıklar oluşmuş durumda. En son 
barajdaki su miktarı 13 milyon metreküpe düşmüştü. Şuanda 
barajda 10 milyon metreküp civarında su kalması ise tehlikenin 
boyutunu net bir şekilde gösteriyor.

DİĞER BARAJLARDA DA SU AZALDI
Çanakkale bölgesinde bu yıl yaz aylarında yağmur çok az yağdı. 
Son aylarda ise yağış oranı yok denecek kadar az oldu. Yağış 
olmayınca baraj havzalarındaki su miktarı da çok düştü. hem yağış 
olmaması, hem sıcaklık hem de suyun tüketilmesi nedeniyle 
barajlardaki su seviyesi hızla düştü. Başta Bayramiç barajı olmak 
üzere Çanakkale'nin su ihtiyacını karşılayan Atikhisar barajında da 
su seviyesi çok düştü. Kışın sonlarına doğru Nisan ayında 
Atikhisar barajındaki doluluk oranı yüzde 100'e ulaşmıştı. Geçen 
süre içinde yağış olmayınca buradaki su seviyesi de iyice düştü. 
Şuanda kent için içme suyu tehlikesi yaşanmasa da su seviyesinin 
çok düşmesi tedirginlik yarattı. Aynı şekilde il genelindeki 
barajlardaki su seviyesi de çok düştü. 
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Geçtiğimiz günlerde yaptığımız tatbikatlar ile daha da 
hazırlandığımız depremler, artık hayatımızın bir parçası 
haline geldi. Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi  
Mühendislik Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Tolga Bekler, konuk 
olduğu ulusal bir kanalda depremi değerlendirdi.  Bekler, 
''Depremin olma olasılığı çok yüksek bir ülkede yaşıyoruz''
Depremden kaçışımızın olmadığı ama hazır olunabileceğini 
vurgulayan Prof. Dr. Tolga Bekler “Yoğunluk her zaman var 
ve bu şekilde de devam edecek.  Bundan kaçışımız yok ve 
biz de sadece bunun teşhisini koyuyoruz.  Bundan sonra 
yapılacak tüm çalışmalar, gerek yerel yönetimler, gerekse  
vatandaşlarımız ve yapı denetim firmalarımız ile birlikte 
mümkün olduğunca riskleri minimize edeceğimizi 
düşünüyoruz” dedi.
Depremleri Her Zaman Beklememiz Lazım
Marmara Bölgesindeki Fay hatlarının en yoğun olduğu ve 
büyük deprem beklentisinin yoğunlaştığı bir alan, son 
dönemde 4 ve üzeri olan depremler aktif bir şekilde devam 
ederken, bu alanda  depremler ile ilgili ulusal bir kanalda 
bilgi veren Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
Mühendislik Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Tolga Bekler, yaptığı 
açıklamada “Depremin olma olasılığı çok yüksek bir ülkede 
yaşıyoruz.  Dolayısı ile bu depremleri oluşturan da fay 
dediğimiz yer içerisindeki  farklı  boyuttaki kırıklara sahip.  

Malum Kuzey Anadolu fayı olsun, Doğu Anadolu fayı olsun, 
Ege'deki faylar olsun farklı karakterdeki  faylara sahibiz. 
Tabi bunların tespit edilen faylara son 10 yıl içerisine 
bakarsak gerek Doğu Anadolu'da, gerekse Ege Bölgesinde 
bir takım depremlerimiz var. Tabi bunların olması sürpriz 
bir şey değil. Depremleri her zaman beklememiz lazım.  
Çünkü çalışan bir yer sırasındaki bir mekanizma var ve bu 
mekanizma bilindiği gibi yer altında ve bu mekanizme 

mukavemetini yitirdiği zaman biz bu depremlerle 
karşılaşabiliyoruz.  Bunlar Batı Anadolu'da çok daha sık 
karşılaştığımız ve normal faylanma diye tabir ettiğimiz 
kırılma sistemlerinin bize yansımaları özellikle de Kuzey 
Anadolu fayında aylanmaların başı olarak görüldüğü, gerek 
Marmara güneyinde gerekse Marmara Kuzeyinde 
depremler daha fazla. Ama orta büyüklükteki depremlerle 
karşı karşıya gelemiyoruz.  Ortalama neredeyse her 10 
senede bir 6 ve üzerindeki depremlerden vatandaşlarımız 
da etkilenebilmektedir.  Yoğunluk her zaman var ve bu 
şekilde de devam edecek.  Bundan kaçışımız yok ve biz de 
sadece bunun teşhisini koyuyoruz.  Bundan sonra 
yapılacak tüm çalışmalar gerek yerel yönetimler, gerekse 

vatandaşlarımız ve yapı denetim firmalarımız ile birlikte 
mümkün olduğunca riskleri minimize edeceğimizi 
düşünüyoruz” dedi.

Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası (ÇTSO) yeni 
döneminde görev alacak yeni yönetim kurulunu 
belirledi. Yeni yönetimde yer alacak Dardanel Şirketler 
Grubu İcra Kurulu ve Yönetim Kurulu Üyesi Ayşe Önen 
Özoğuz, ÇTSO tarihindeki ilk kadın üye oldu.
Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası'nın yeni döneminde 
görev alacak Yönetim Kurulu Başkan ve üyelerinin 
belirlenmesine yönelik seçimleri tamamlandı. 
Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası Organ Seçimleri 
sonucunda Yönetim Kurulu Başkanlığına T. Selçuk 
Semizoğlu seçilirken, Dardanel Şirketler Grubu İcra 
Kurulu ve Yönetim Kurulu Üyesi Ayşe Önen Özoğuz, 
ÇTSO'da da yönetim kurulu üyesi görevini üstlenecek.
Üniversiteyi ABD'de Babson College'da Girişimcilik ve 
Pazarlama alanlarında çift dal eğitimi yaparak 
tamamlayan Ayşe Önen Özoğuz, 2017'de Koç 
Üniversitesi bünyesinde Yöneticiler İçin Finans 
Eğitimi'ni tamamladı. Kariyerine 2015 yılında MEC 
Global'ın New York ofisinde medya planlama ve satın 
almadan sorumlu proje ekibinin bir parçası olarak 
başlayan Özoğuz, 2016 yılından itibaren Dardanel 
Grubu'nda İthalattan Sorumlu Dış Ticaret Yöneticisi 
görevini üstlendi. Dardanel'in Yunanistan 
yatırımlarından ve restoran zinciri operasyonlarından 
sorumlu olan Ayşe Önen Özoğuz aynı zamanda, 
Dardanel Şirketler Grubu İcra Kurulu ve Yönetim 
Kurulu Üyesi.  

Eğitim Sen Çanakkale Şube Başkanı Yasin Hacımusalar; 
''Ancak Milli Eğitim Bakanlığı, ÖMK'ye yönelik bütün 
eleştirilere kulaklarını tıkamakta ve bildiğini okumaya 
devam etmektedir.''dedi.
Eğitim sendikalarının tamamı tarafından karşı çıkılan 
Öğretmenlik Meslek Kanunundaki Öğretmenlik Kariyer 
Basamakları Sınavı önümüzdeki cumartesi günü 
yapılacağını hatırlatarak değerlendirme yapan Eğitim Sen 
Çanakkale Şube Başkanı Yasin Hacımusalar; ''Ancak Milli 
Eğitim Bakanlığı, ÖMK'ye yönelik bütün eleştirilere 
kulaklarını tıkamakta ve bildiğini okumaya devam 
etmektedir.''dedi.

Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Başkanları ile gerçekleştirdiği olağan 
değerlendirme toplantılarına devam ediyor.
Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği'nin ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen değerlendirme toplantısına Belediye 

Başkanı Ülgür Gökhan, Çanakkale Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği Başkanı Ünal Özcan ve Oda Başkanları 
katıldı.
Kentte hizmet veren esnaf ve sanatkârların sorunlarının, 
istek ve önerilerinin değerlendirilmesi için bir araya 
geldiklerini ifade eden Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
Başkanı Ünal Özcan, yerel yönetim ve esnafların pek çok 
alanda ortak çalışmalarının bulunduğunu belirterek, uzun 
yıllardan bu yana düzenlenen bu toplantıların kentin 
gelişimi için önemli olduğunu ifade etti.
Değerlendirme toplantısına katılım gösteren tüm oda 
başkanlarına teşekkür eden Başkan Gökhan, toplantıların 
hem esnaflar hem de vatandaşlar için önemli olduğunu 
vurguladı.  Toplantıda, kentte hizmet veren esnaf ve 
sanatkârların talep ve önerileri değerlendirilirken, 
sorunların çözümlerine ilişkin fikir alışverişi ile birlikte 
toplantı son buldu.

"Deprem riski yüksek bir yerdeyiz”

İki kez ağırlaştırılmış müebbet istendi

'Bu toplantılar kentin gelişimi için önemli’

Üç aday mutabakata vardı
Çanakkale Kent Konseyi Olağan Üstü Seçimli Genel 
Kurulunda 20 Kasım Pazar günü yapılacak, seçim öncesi 
yarışacak olan üç aday bir araya geldi. Genel kurulda 
uygulanacak yöntemler konusunda mutabakata varıldı.
Çanakkale Kent Konseyi Olağan Üstü Seçimli Genel 
Kurulunda 20 Kasım Pazar günü yapılacak,seçim öncesi 
yarışacak olan üç aday bir araya geldi. Genel kurulda 
uygulanacak yöntemler konusunda mutabakata varıldı. 
Adaylar Fadıl Kurt, Resul Karakurt ve Av. Ali Aydın Çalıdağ 
birbirlerine ve genel kurul hazırlıkları yapan görevlilere 
başarılar diledi. Ardından seçim sürecinin hızlı ve sıkıntı 

yaşanmadan bitirilmesi için görüşmeler yapıldı. Yönetmelik 
ve yönergede olmayan hususlarda genel kurulda 
uygulanacak yöntemler konusunda mutabakata varıldı.

ÇTSO Tarihindeki 
İlk Kadın Üye Oldu

Köşdere ailesinin 
acı günü!
22.Dönem AK Parti Çanakkale Milletvekili 
İbrahim Köşdere'nin eşi Cavide Köşdere 
hayatını kaybetti. 22.Dönem AK Parti 
Çanakkale Milletvekili İbrahim Köşdere'nin 
eşi Cavide Köşdere tedavi gördüğü hastanede 
yaşamını yitidi. Merhum Cavide Köşdere'nin 
cenaze töreni 18 Kasım Cuma günü, Cuma 
namazına müteakiben Biga Çarşı Camii'nde 
gerçekleşeceği öğrenildi.
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Kale Grubu bünyesinde faaliyet gösteren Kale Arge 
tarafından ÇAKIR Seyir Füzesi için geliştirilen KTJ-1750 
Turbojet Motoru, tüm alt sistemleriyle birlikte yapılan son 
testi sıfır hatayla tamamladı.
Cumhurbaşkanlığı Savunma Sanayii Başkanlığı tarafından 
başlatılan 'Turbojet Motorların Geliştirilmesi Projesi' 
kapsamında Türkiye'ye turbojet füze motoru altyapısını 
kazandırmayı görev edinen Kale Arge, yeni bir başarıya 
imza attı. SOM ve ATMACA Füzelerinde kullanılacak 
Türkiye'nin ilk turbojet motoru KTJ-3200 geliştiren ve 
teslim edilen Kale Arge, ÇAKIR Seyir Füzesi'nin motoru 
KTJ-1750'de de son aşamaya geldi. Edinilen bilgiye göre; 
Kale Arge, KTJ-1750 motorunun tümleşik ilk testini 
gerçekleştirdi. Gerçekleştirilen test esnasında bütün alt 
sistemleriyle bremzede çalıştırılan motor, sıfır hatayla testi 
tamamladı. Roketsan tarafından geliştirilen ÇAKIR Seyir 
Füzesi'nde kullanılacak KTJ-1750'nin, bu ay içerisinde 
teslim edilmesi planlanıyor. Teslim edilecek motor, ÇAKIR 
Füzesi'nin ilk atışlı testinde kullanılacak.
Konuyla ilgili olarak Kale Grubu Teknik Başkanı Osman 
Okyay tarafından yapılan açıklamada; “Bu arada, ÇAKIR 
Füzesi'nin motoru dediğimiz KTJ-1750'de de ilk 
motorumuzu teslim ediyoruz. Bu, aslında Dünya motor 
geliştirme tarihinde çok rekor bir süre. 1.5 sene gibi bir süre 
içerisinde tüm testlerden geçmiş. Yani çalıştırdığımız ilk 
motorumuz, istediğimiz devre çıktı. Bu, motor tarihinde çok 
çok az rastlanan bir şey. Mutlaka bir şey ters gider. Bizde o 
olmadı. Bunun arkasında bir 10 sene yatıyor. Bu sene 
içerisinde ilk 5 motorumuzu vereceğiz. Tabii haftaya ilk 
motoru sevk etmemizle beraber, motoru füzeye monte 
etme aşaması başlıyor. Roketsan ve Kale olarak hedefimiz, 
ÇAKIR Füzesi'ni Ocak ayında uçurmak. Ondan sonra da 
ÇAKIR Füzesi'nin ihtiyaç adetlerine göre biz motor 
tarafında üretimlerini destekleyeceğiz.” ifadelerine yer 
verildi.

ÇAKIR Seyir Füzesi
Roketsan tarafından geliştirilen ÇAKIR Füze Ailesi'nin 
lansmanı, 31 Mart 2022 tarihinde gerçekleştirildi. Toplamda 
3 ayrı grupta 8 farklı füzeyi içeren 150+ kilometre menzilli 
ÇAKIR Füze Ailesi ile birçok güvenlik biriminin ihtiyacı, 
eşzamanlı olarak karşılanabilecek. Modüler bir mimaride 
geliştirilen ÇAKIR Füze Ailesi; Gemisavar Füze (IIR, RF, 

Hibrit), Elektronik Harp Füzesi, Seyir Füzesi (IIR, RF, Hibrit) 
ve Sürü Sensörlü Seyir Füzesi olmak üzere dört ana grupta 
geliştiriliyor. Böylelikle Kara Kuvvetleri Komutanlığı, Deniz 
Kuvvetleri Komutanlığı, Hava Kuvvetleri Komutanlığı ve 
Milli İstihbarat Teşkilatı gibi kurumların ihtiyaçlarının 
giderilmesi amaçlanıyor. Özellikle Elektronik-Harp ve Sürü 
Sensörü faydalı yüklerine sahip ÇAKIR Füzeleri, hem 
Türkiye hem de Dünya'da oldukça yeni bir konsept olma 
özelliği taşıyorlar. ÇAKIR LIR Füzesi taşıdığı faydalı yükler 
sayesinde; düşman hava savunma unsurlarının 
bastırılması (SEAD) ve hedef taklidi gibi görevleri icra 
edebilecek. ÇAKIR SW Füzesinin ise özellikle yoğun 
elektronik-harp unsurlarının bulunduğu muharebe 

sahalarında kritik öneme sahip olacağı tahmin ediliyor.

Türkiye'de Bir İlk: Hibrit Arayıcı Başlık
“Seyir Füzelerini İnsansız Platformlarla Buluşturan Bir 
Füze” mottosu ile öne çıkan ÇAKIR Füze Ailesi; 
Görüntüleyici Kızılötesi (IIR), Aktif Radar (RF) ve Hibrit 
Arayıcı Başlık (Dual-Mode Seeker) seçeneklerine sahip. Bu 
sebepten ötürü modüler yapıda olan ÇAKIR Füzesi, hibrit 
arayıcı başlık seçeneğinden ötürü Türkiye'de bir ilk olma 
özelliğine sahip. Hibrit arayıcı başlık sayesinde IIR ve RF 
arayıcı başlıklar, tek bir füze platformunda buluşturulmuş 
olacak. Böylelikle ortaya çok yüksek vuruş hassasiyetine 
sahip bir füze platformunun çıkarılması hedefleniyor.

 “Hedefimiz, ÇAKIR Füzesi'ni Ocak ayında uçurmak”

Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi (ÇOMÜ) akademik 
personellerinin danışmanlığında 
ÇOMÜ'lü öğrencilerin hazırladığı 
66 proje, TÜBİTAK tarafından 
2209-A Üniversite Öğrencileri 
Araştırma Projeleri Destekleme 
Programı kapsamında 

desteklenmeye hak kazandı.
182 üniversitenin başvurduğu, 174 üniversitenin destek 
almaya hak kazandığı TÜBİTAK 2209-A Üniversite 
Öğrencileri Araştırma Projeleri Destekleme Programında 
ÇOMÜ, en çok destek alan 16. üniversite oldu.

66 Proje 
Desteklenmeye 
Hak Kazandı

Turan'ın Desteği İle Çözüme Kavuşturuldu

Çanakkale'de yıllardır yaşanan hafriyat döküm sahası 
sorunu, AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale 
Milletvekili Bülent Turan'ın desteği ile çözüme 
kavuşturuldu. Hafriyat döküm alanı, Çanakkale'ye 15 
kilometre mesafedeki Elmacık Köyü'nde 100 000 metre 
karelik alanda hizmete girecek.
AK Parti Belediye Meclis Grubu tarafından yapılan 
açıklamada; “Meclistoplantılarımızda sürekli  
gündemde tutup eleştirdiğimiz ve Çanakkale 
Belediyesi tarafından yıllarca ihmal edilmiş bir konu 
olan Hafriyat Döküm Sahası konusu çözülmüştür. 
Konu ile ilgili Belediyemizin başlattığı çalışmaların onay 

aşamasına geldiği noktada Grup Başkanvekilimiz Sn 
Bülent Turan'ın her zaman ki hızlı desteği ile talep, 
Tarım ve Orman Bakanlığı'mızca onaylanmıştır” 
denildi.
Hafriyat döküm alanının şehre 15 kilometre 
mesafedeki Elmacık Köyü'nde 100 000 metre karelik 
alanda hizmete gireceği bildirilen açıklamada; “Bu 
hizmet ile inşaat sektörü döküm alanı kazanacak, 
illegal dökümler ile çevre kirlenmeyecek, tesis gelirleri 
ile Belediyemize kaynak yaratılacak ve kullanım 
bittiğinde eski bir maden sahası rehabilite edilmiş 
olacaktır. Bu kıymetli hizmette emeği geçen Belediye 

personelimize, Orman Bölge Müdürlüğü'müze ve her 
durumda şehre hizmeti önceleyen Vekilimiz Sn Bülent 
Turan'a teşekkür ediyoruz. Şehrimize hayırlı olsun. Çok 
gecikmiş bir hizmet olan moloz döküm alanı 
çalışmalarının da Belediyemizce hızla 
sonlandırılmasını bekliyoruz” ifadeleri yer aldı. 



54 Yaşındaki, CHP Çanakkale İl Kadın Kolları Başkanı Sibel 
Erol bitirdiği Ankara Üniversitesi Hukuk Fakültesi'nin 
ardından Çanakkale Barosu tarafından düzenlenen törenle 
ruhsatnamesini alarak resmen avukat oldu
Cumhuriyet Halk Partisi Çanakkale İl Kadın Kolları Başkanı 
Sibel Erol Avukat Oldu. 54 yaşında bitirdiği Ankara 
Üniversitesi Hukuk Fakültesi'nin ardından Çanakkale 
Barosu tarafından düzenlenen törenle ruhsatnamesini 
alarak resmen avukat oldu. Erol, avukatlık ruhsatını 
Çanakkale Baro Başkanı Hande Keskin'in elinden aldı.
Cumhuriyet Halk Partisi Çanakkale İl Kadın Kolları Başkanı 
Sibel Erol,nÇanakkale barosu tarafından düzenlenen 
Avukatlığa Kabul Töreni ile avukatlık mesleğine adım attı. 
Erol'u bu mutlu gününde ailesi, arkadaşları ve partilileri 
yalnız bırakmadı. Avukatlık ruhsatını Çanakkale Baro 
başkanı Hande Keskin'in elinden alan Erol'un sevincine 
ailesi, arkadaşları ve partileri de ortak olurken törene  
Çanakkale Belediye Başkan Yardımcısı Rebiye Ünüvar, CHP 
Çanakkale İl Başkanı Metin Ümit Ural, CHP Çanakkale İl 
sekreteri Doğan Ateş, Çanakkale Belediye başkanı özel 
kalemi Sevil  Albay, Çanakkale Barosu eski 
başkanlarından Bülent Şarlan, CHP İl Kadın Kolları Üyeleri, 
CHP eski il Başkanlarından  İsmet Güneşhan CHP il ve 

merkez ilçe kadın kolları üyeleri katıldı. Avukatlık ruhsatını 
Çanakkale Baro başkanı Hande Keskin'in elinden alan ve 
aynı zamanda CHP Çanakkale il kadın kolları başkanlığı 
görevini de yürüten  Erol'a Çanakkale Belediye Başkan 
Yardımcısı Rebiye Ünüvar da başarısından dolayı tebrik 
edip çiçek takdim etti.
''Hak Hukuk Adalet'' yolundan şaşmayacağımı 
yineliyorum..” diyen, Cumhuriyet Halk Partisi Çanakkale İl 

Kadın Kolları Başkanı Sibel Erol sosyal medya hesabından; 
“Bugün benim hayatımdaki en onurlu günlerden biriydi. 
Mensubu olmaktan gurur duyduğum Çanakkale 
Barosunda, yemin ve ruhsat törenim gerçekleşti. Böyle bir 
günde yanımda olan tüm büyük ailme  minnetlerimi 
iletiyorum. Hak Hukuk Adaletyolundan şaşmayacağımı 
tekrar yineliyorum..” ifadelerine yer verdi.
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Okumanın Yaşı Yok 54 Yaşında Avukat Oldu

Çanakkale Mantarları Avrupa'ya İhraç Ediliyor
Çanakakle'nin tarımsal zenginliğe 
sahip olan ilçeleri arasında yer alan, 
Biga, Çan ve Balıkersir'in Gönen'in 
köylerinde mantar zamanı başladı. 
Biga'nın Elmalı, Sarısıvat ve Dikmen 
köylerinde köy merasında yetişen ayı 
mantarları günlük 6 tona kadar 
toplanıyor. Ayı mantarları 
Çanakkale'de bulunan firmalar 
tarafından işlendikten sonra Avrupa 
ülkelerine ihraç ediliyor.
Çanakkale'nin tarımsal zenginliği 
yüksek olan ilçerinin başında gelen 
Çan,Biga ilçeleri köylerinde mevsimsel 
geçiş itibari ile son baharın gelmesi ile 
Ayı Mantarı da köylülerin kazançı 
haline geldi. Ayı Mantarı da günlü 6 tona kadar 
toplanabiliyor. Mantarı gelir kapısı olarak kullanan 
Biga'nın Elmalı, Sarısıvat ve Dikmen köylerinde köy 
merasında yetişen ayı mantarları günlük 6 tona kadar 
toplanıyor. Mantar toplayıcılığı yapan  Necdet Keskin 
“Kendi köyümüzün meralarında yetişen ayı mantarı 
dediğimiz mantarı topluyoruz. Köyümüze gelen 

tüccarlara satıyoruz. Biga'da günlük 5-6 ton ayı mantarı 
toplanıyor. Köylülerin gelir kapısı oldu. Özellikle Elmalı, 
Sarısıvat ve Dikmen köylerinde yoğun olarak toplanan 
ayı mantarları meşe ve kestane ormanlarında yoğun 
olarak yetişiyor. Hazır çorba yapımında kullanılan ayı 
mantarı 50TL civarından alıcı buluyor. Biga, Çan ve 
Gönen köylerinde de toplanıyor” dedi.
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Antep Fıstığı Avrupa'da Projesi Çanakkale'de tanıtıldı
Çanakkale İl Tarım ve Orman Müdürlüğü ile Gaziantep 
Antepfıstığı Araştırma Enstitüsü Müdürlüğü ortaklığında 
yürütülen, Tarım ve Orman Bakanlığı Eğitim ve Yayın 
Dairesi Başkanlığı tarafından desteklenen 'Antep Fıstığı 
Avrupa'da' projesinin tanıtımı Eceabat Kaymakamlığı 
toplantı salonunda gerçekleşti
Toplantıya; Eceabat Kaymakamı Mustafa Çiftçiler, 
Çanakkale İl Tarım ve Orman Müdürlüğü Koordinasyon ve 
Tarımsal Veriler Şube Müdürü Halil İbrahim Büyükgaga, 
Eceabat İlçe Tarım Müdürü Yücel Tokgöz, Anafartalar 
Orman İşletme Müdürü Yücel Martin, Antepfıstığı 
Araştırma Enstitüsü Müdürlüğünden Yetiştirme Tekniği 
Bölüm Başkanı Dr. Ajlan Yılmaz, Eceabat Ziraat Odası 
Başkanı Özay Kuzu, Teknik Personel, Köy Muhtarları ve 
birçok üretici katıldı.
Toplantının açılışında Eceabat Kaymakamı Mustafa Çiftçiler 
konuşmasında;” Eceabat İlçemizin kaliteli tarımsal üretim 
yaptığı tartışmasız görülmektedir. İlçe olarak Eceabat 

zeytinyağı için coğrafi işaret tescil başvurusu yapıldı. Kadın 
kooperatifi kurma çalışmaları başladı ve Antepfıstığının da 
ilçede yetiştirilebilmesi için İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü 
tarafından çalışmalar başlatıldı” ifadelerini kulladnı. İlçe de 
yapılan çalışmalardan dolayı İl/İlçe Tarım ve Orman 
Müdürlüğüne ve desteklerinden dolayı Antepfıstığı 
Araştırma Enstitüsü Müdürlüğüne teşekkürlerini dile 
getirdi.
Eceabat İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğünde görevli proje 
sorumlusu Ziraat Mühendisi Sevcan Baziki yapmış olduğu 

konuşmada;  “İklim değişikliği ile beraber azalan su 
kaynaklarını verimli kullanılması ve dekara getirisi daha 
yüksek olan Antepfıstığının bölgeye kazandırılması amacı 
ile 2022-2023 yılları arasında iki yıl sürecek proje 
hazırlandı. Tarım ve Orman Bakanlığı Yenilik yayım 
projeleri kapsamında kabul edilen proje çerçevesinde 2 
üreticiye toplam 11 dekarlık alanda kapama bahçe tesis 
edilecektir” dedi.
Gaziantep Antepfıstığı Araştırma Enstitüsü 
Müdürlüğünden Dr. Ajlan Yılmaz sunumunda; bölgede 
inceleme yaptığını ve bölgenin Antepfıstığı yetiştiriciliğine 
uygun olduğunu belirtti. Antepfıstığı tarımının Dünya ve 
Türkiye'deki yeri ile ilgili bilgiler verdi. Antepfıstığı 
yetiştiriciliği, toprak hazırlığı, dikim, bakım ve budama 
koşulları, aşılama, tozlanma ve dikkat edilmesi gereken 
hususlar konusunda eğitim verdi. Konu ile ilgili üreticilerin 
sorularını yanıtladı.

Sokak Köpekleri Toplatılıyor
Uzun süredir Türkiye genelinde sorun haline gelen ve 
Çanakkale'de de büyük tepkilere rağmen çözülmeyen 
soruna Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan el attı. 
Başıboş sokak hayvanlarının son zamanlarda pek çok 
insanın yaralanması ve ölümüne sebebiyet vermesinden 
sonra belediyeler tarafından toplanması gerektiğini 
belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan, iki bakanlığa talimat 
verdiğini belirterek, “Sokak hayvanlarının yeri sokaklar 
değildir.” dedi.
Sokak köpekleri sorunu Çanakkale'de uzun süredir devam 
ediyor. Başta Esenler bölgesi, Havaalanı civarı, Yeni Kordon, 
Dardanos ve Güzelyalı olmak üzere birçok bölgede adeta 
çeteleşmiş köpek sürüleri bulunuyor. Bir araya gelerek güç 
kazanan köpek sürüsü, yoldan geçen özellikle çocuk ve 
kadınlara saldırıyor.
Çanakkale'de şimdiye kadar birçok kişi köpek saldırısına 
uğradı. Bazı vatandaşlar da yaralandı. Bu sorun birçok 
kesim tarafından defalarca dile getirildiHem vatandaşların 
şikayeti hem de yapılan tüm haberlere rağmen yetkililer 
bir adım atmaması dikkat çekti.

CUMHURBAŞKANI EL ATTI
Çanakkale'de yaşanan sorunun benzeri birçok ilde 
yaşandı. Bazı illerde köpeklerin saldırısı nedeniyle hayatını 

kaybedenler oldu. Bu soruna rağmen sözde hayvansever 
grupların tepkisinden korkan yerel yönetimler el atmadı ve 
sokak hayvanlarını toplamadı. Sorunun gittikçe büyümesi 
üzerine Cumhurbaşkanı Erdoğan duruma el attı.

İKİ BAKANLIĞA TALİMAT VERDİM
Türkiye'nin son dönemde ciddi bir problemi haline gelen ve 
belediyelere şikayet yağan sokak köpekleri ile ilgili sorunu 
G-20 zirvesinden dönen Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'a soruldu. İki bakanlığa talimat verdiğini belirten 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, belediyelere de seslenerek, 
“Öncelikle hayatını kaybeden yavrumuza Allah'tan rahmet 
diliyorum. Sahipsiz hayvanların yeri sokaklar değil, 
barınaklardır. Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı ile Tarım ve Orman Bakanlığına gerekli 
talimatları verdim. Bakanlarım çalışıyor. Bu işi boş 
bırakmamalıyız. Konuyla ilgili atılacak adımlar neyse, ne 
tedbir gerekiyorsa yerine getirilecek.
Bu konuda öncelikli olarak belediyeler, barınaklar inşa 
ederek sahipsiz, başıboş sokak hayvanlarını toplamalı. 
Mesela bizim Konya Büyükşehir Belediyemizin gerçekten 
çok örnek bir çalışması var. İstanbul'da Beykoz 
Belediyemizin de gerçekten çok örnek bir çalışması var. 
Yani hem teşhis hem tedavi ve ondan sonra da hayvanları 

garipsemeyecekleri alanlara salıverme gibi bir çalışmayı şu 
anda Beykoz Belediyemiz de Konya Büyükşehir 
Belediyemiz de yapıyor." dedi.

SOPA İLE YÜRÜYÜŞE ÇIKIYORUM
Çanakkale'nin dört bir yanından bu köpek sorunu ile karşı 
karşıya kalan vatandaşlar mevcut. Bunlardan biri de 
Çanakkale Çevre ve Doğa Dernekleri Federasyonu Başkanı 
Bünyamin Nami Tonka. Evinde hayvan besleyen ve bir 
hayvanser de olan Tonka, her yerde sokak köpekleri 
sorunu olduğunu belirterek köpeklerin sokaklarda 
dolaşmasının hayvanseverlikle bir alakası olmadığını 
savundu. Her sabah yürüyüşe çıkarken köpeklerin 
saldırısına uğradığını da belirten Tonka, artık yürüyüşe 
çıkarken yanında sopa aldığını söyledi. Cumhurbaşkanı'nın 
aldığı kararın yerinde ve gecikmiş bir karar olduğunu 
belirterek, yerel yönetimlerin şimdiye kadar bu soruna 
ısrarla el atmadığını sözlerine ekledi.

Güneş Enerji Santrali Kurarak Suda İndirim Yapacağız
Biga Belediyesi Meclisi, Kasım ayı olağan 
meclisinin ikinci oturumundaki gündem 
maddelerini görüşmek için toplandı. Biga 
Belediye Başkanı Bülent Erdoğan, Güneş Enerji 
Santrali (GES) kurmayı hedeflediklerinin, 
elektrik giderlerinin azalmasıyla da suda 
indirim yapılacağının müjdesini verdi. Başkan 
Erdoğan çalışmaların Ocak ayında 
başlayacağını söyledi.
Biga Belediye Meclisi Kasım 2022 ayı Olağan 
Meclis Toplantısının ikinci oturumu Biga 
Belediye Başkanı Bülent Erdoğan başkanlığında 18 Kasım 
2022 Cuma saat 16:00'da Belediye Meclis Salonunda yapıldı. 
Toplantıda 4 gündem maddesi görüşülürken tüm maddeler 
oybirliğiyle kabul edildi. Meclis toplantısının ilk gündem 
maddesi 2023 mali yılına ait gelir gider bütçesinin 
tanzimine dair Plan ve Bütçe Komisyonunun 7.11.2022 
tarihli raporu görüşüldü. Madde oybirliğiyle kabul edilirken, 
CHP'li Meclis Üyesi Ergün Tulnay, kısaca “Millet İttifakı 
olarak birinci maddeye evet oyu kullandık ama sadece bir 
hususta hayır oyu kullandık. Su ücret tarifesi bütün 
Bigalıları, her haneyi, her bireyi ilgilendiren bir durum. 
Yaklaşık üç ay önce haklı olarak suya ciddi bir zam 
yapmıştık. Ülkenin ekonomik durumu, giderler, elektrik 
ücretleri gibi durumlardan dolayı. Bu zammın bizim 
tarafından uygun olmadığını kanaati edindik” yorumunda 
bulundu.
Konuyla ilgili konuşan Biga Belediye Başkanı Bülent 

Erdoğan, “Ergün Bey'in söylediği birçok konuya 
katılıyoruz. Ama maalesef belediyemizin en ciddi 
gelir kalemi ve en ciddi gider kalemi suyla ilgilidir. 
Burada bizim vatandaşın musluğundan akıttığımız 1 
metreküp suyun şehre gelmesi için harcadığımız 
enerji maliyeti 13,75 TL'dir. Yani bir ton suyu Biga'ya 
getirmek ve çeşmeden akıtmak için 13,75 lira 
elektrik faturası ödüyoruz. Bunun farkındayız. Biz 
de isteriz ki suyu olabildiğince ucuz fiyata 
vatandaşımıza verelim. Ama maalesef kamu 
zararını göze almamamız ve belediye hizmetlerini 

aksatmamamız için bu güncellemeleri yapmamız 
gerekiyor. Ama buradan hem meclis üyelerimize hem de 
Bigalı hemşehrilerimize şunun sözünü verebiliriz. Nasip 
olursa hep beraber Biga Belediyesi ve Meclis Üyeleri olarak 
Ocak ayında GES projemizi gündeme getiriyoruz. Kapalı 
Pazar Yerimizin üzerine 22 bin metrekare çatısına 2,5 
megavat elektrik üretimini sağlayacak GES projesine 
başlayacağız. Kendi tükettiğimiz elektriği kendimiz 
üreteceğiz. Elektrik giderlerimizden kurtulduğumuz 
zaman biz de suyla ilgili elektrik maliyetinden 
kurtulacağımız için biz de en ucuz fiyata vatandaşımıza 
suyu vermeyi taahhüt ediyoruz. İnşallah hızlı bir şekilde bu 
projenin takipçisi olacağız” açıklamasında bulundu.
Gündemin ikinci maddesinde ek bütçe talebi ile ilgili Plan ve 
Bütçe Komisyonunun raporu görüşülürken, diğer iki 
maddede ise plan tadilatının kabul ve tasdikine ilişkin 
rapor müzakere edildi.

Bayramiçli kadınlar 
turizme katkı sağlayacak
Bayramiç Köylere Hizmet Götürme Birliği tarafından GMKA 
2021 SOGEP kapsamında başvurusu yapılan, Sanayi ve 
Teknoloji Bakanlığı tarafından finanse edilen “ İda'nın Genç 
Kadınları Üretiyor” projesi tanıtım toplantısı gerçekleştirildi.
Proje ile Bayramiç ilçe merkezi ve köylerinde kadınların 
yetiştirip ürettiği yöresel ürünlerin (Bayramiç Elması, 
Bayramiç Beyazı, Kiraz, Hurma, Üzüm vb. ürünlerden 
meyveli turta ve pasta), (Meyve Kurusu) üretilmesi ve 
işlenmesine yönelik dizaynı ile İDA efsanesinin izlerini 
taşıyacak olan kütüphane-kafe ve üretim tesisi 
kurulacaktır. Kütüphane Kafe Bayramiç KHGB tarafından 
idare edilecek ve tesiste kadınlar çalışacak. Ayrıca tesis 
bünyesinde üretilen ürünlerin satış ve pazarlamasının 
yapılacağı kafe kurulacak. Bu tesis ile ilçe turizmine katkı 
sağlanacak. Tesiste işlenecek ürünler aynı zamanda diğer 
yerel ürünlerin de üretim alanlarının geliştirilmesine, 
üretim miktarlarının artmasına yardımcı olacak. Böylelikle 
ilçe merkezinde ve kırsalda yaşayan dezavantajlı kadınlara 
yönelik istihdam alanları oluşturulacak. Verilecek eğitimler 
ile bu kadınların mesleki bilgi ve beceri seviyeleri artacak, 
istihdam edilebilirlikleri sağlanacak.
Gerçekleşen toplantıya Proje Ortakları, Proje İştirakçileri, 
Siyasi Parti Temsilcileri, Kurum amirleri, Sivili Toplum 
Kuruluşları, Banka Temsilcileri ve basın mensupları katıldı.
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Düzensiz göç ile mücadeleye yönelik huzur uygulaması 
kapsamında çeşitli adreslerde Çanakkale'nin Gelibolu 
ilçesinde polis  35 kaçak göçmen yakaladı. 3 göçmen 
kaçakçısı şüphelisi de 2 bin 700 Euro karşılığında Avrupa'ya 
kaçırmak vaadinde bulunmaktan gözaltına alındı.
Düzensiz Göç ile Mücadeleye Yönelik Huzur Uygulaması 
kapsamında, Gelibolu İlçe Emniyet Müdürlüğü  ilçe 
merkezinde uygulama yaptı. Polisler, tarafından çok farklı 
adreslerde  35 kaçak göçmen yakaladı. Kaçak göçmenleri 2 
bin 700 Euro karşılığında Avrupa'ya kaçırmak vaadinde 3 
göçmen kaçakçısı şüphelisi de polis tarafından gözaltına 
alındı. Gelibolu ilçe Emniyet Müdürlüğündeki işlemlerinin 
ardından 35 kaçak göçmen, Ayvacık ilçesindeki Yabancıları 
Geri Gönderme Merkezine gönderildi.Öte yandan, 3 göçmen kaçakçısı şüphelisinin ise emniyetteki işlemlerinin devam 

ettiği bildirildi.

Anafartalar Orman İşletme Müdürlüğü tarafından, akaryakıt satın 
alınacak.
İlan.gov.tr internet sitesinde yayınlanan ilana göre; Orman İşletme 
Müdürlüğü-Anafartalar Diğer Özel Bütçeli Kuruluşlar Orman Genel 
Müdürlüğü tarafından, Anafartalar Orman İşletme Müdürlüğü Araç ve 
iş makinalarının 2023 yılı için 100000 litre Motorin(Diğer) ve 1000 Litre 
Kurşunsuz Benzin 95Oktan akaryakıt mal alımı yapılacak. İhaleye 
katılmak isteyenler, 09.12.2022 - 10:00 tarihinde, Anafartalar Orman 
İşletme Müdürlüğü Müdür Yardımcısı Odası'nda bulunacaklar. 

Çan Linyitleri İşletmesi Müdürlüğü tarafından, personel hizmeti 
alınacak.
İlan.gov.tr internet sitesinde yayınlanan ilana göre; TKİ Kurumu Genel 
Müdürlüğü Çan Linyitleri İşletmesi Müdürlüğü tarafından, TKİ Kurumu 
Çan Linyitleri İşletmesi Müdürlüğü ve Saray Koordinasyon ve Takip 
Müdürlüğü bünyesindeki doğalgazlı merkezi ısıtma sistemleri ile katı 
yakıtlı ısıtma sistemlerinin 6 Usta, 7 Meslek İşçisi, Saray Kontrol 
Müdürlüğünde 1 Usta ve 3 Meslek İşçisi olmak üzere toplam 17 kişi ile 
yapılması işini ve bu işlerin yerine getirilmesi için yapılması gereken 
tüm işlerin 12 ay süre ile yapılması hizmeti alınacak. İhaleye katılmak 
isteyenler, 08.12.2022 - 14:00 tarihinde,  TKİ Kurumu Çan Linyitleri 
İşletmesi Müdürlüğü- Eğitim (Toplantı) Salonu - Cumhuriyet Mah. Dr. 
Hacı İbrahim Bodur Cad. No:206 Çan/Çanakkale'de bulunacaklar.

Ezine Belediye Başkanlığı tarafından, oyun grubu satın alınacak.
İlan.gov.tr internet sitesinde yayınlanan ilana göre; Ezine Belediyesi 
Fen İşleri Müdürlüğü (Toplum Refahı Hizmetleri) tarafından, Ezine 
ilçesinde bulunan Parklar için 3 adet oyun grubu ve spor aletleri alımı 
işi yapılacak. İhaleye katılmak isteyenler, 15.12.2022 - 11:00 tarihinde 
Ezine Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü'nde bulunacaklar.

Çanakkale Sosyal Güvenlik İl Müdürlüğü tarafından bakım ve onarım 
hizmeti alınacak.
İlan.gov.tr internet sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale Sosyal 
Güvenlik İl Müdürlüğü tarafından 01/01/2023 - 31/12/2023 tarihleri 
arası 10 kalem tıbbi malzeme iadeli cihazların bakımı ve 10 kalem tıbbi 
malzeme iadeli cihazların onarımı ve teknik servis hizmeti alımı işi 
yapılacak.

DHMİ Çanakkale Havalimanı Müdürlüğü tarafından, akaryakıt ve 
doğalgaz satın alınacak.
İlan.gov.tr internet sitesinde yayınlanan ilana göre; Devlet Hava 
Meydanları İşletmesi Genel Müdürlüğü(DHMİ) Çanakkale Hava Alanı 
Müdürlüğü tarafından, 6000 litre kurşunsuz benzin(95 oktan) 40000 
litre motorin 400000 metreküp serbest tüketici kapsamında doğalgaz 
alımı yapılacak. İhaleye katılmak isteyenler, 09.12.2022 - 11:00 
tarihinde DHMİ Çanakkale Havalimanı Müdürlüğü Satın Alma ve İkmal 
Şefliği'nde bulunacaklar.

Bayramiç Orman İşletme Müdürlüğü tarafından orman emvali istifleme 
hizmeti alınacak.
İlan.gov.tr internet sitesinde yayınlanan ilana göre; Orman İşletme 
Müdürlüğü-Bayramiç Diğer Özel Bütçeli Kuruluşlar Orman Genel 
Müdürlüğü tarafından, Yağcılar Orman Son Deposunda Muhtelif 
cinslerde toplam 40300 m3 Orman Emvali İstif İşi hizmeti KISMİ 
ZAMANLI olarak alınacak. İhaleye katılmak isteyenler, 09.12.2022 - 
11:00 tarihinde Bayramiç Orman İşletme Müdürlüğü İşletme Müdür 
Yardımcısı Odası'nda bulunacaklar.

Bayramiç Orman İşletme Müdürlüğü tarafından orman emvali istifleme 
hizmeti alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan duyuruya göre, Orman İşletme Müdürlüğü-
Bayramiç Diğer Özel Bütçeli Kuruluşlar Orman Genel Müdürlüğü 
tarafından, Kocakır Orman Son Deposunda Muhtelif cinslerde toplam 
55900 m3 Orman Emvali İstif İşi hizmeti kısmi zamanlı olarak alınacak. 
İhaleye katılmak isteyenler, 08.12.2022 - 11:00 tarihinde Bayramiç 
Orman İşletme Müdürlüğü İşletme Müdür Yardımcısı Odası'nda 
bulunacaklar.

Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğü tarafından, tıbbi cihaz ve medikal 
malzeme satın alınacak.
ilan.gov.tr internet sitesinde yayınlanan ilana göre,  İl Sağlık Müdürlüğü 
Sağlık Bakanlığı Bakan Yardımcılıkları tarafından, 43 kalem tıbbi cihaz 
ve medikal malzeme satın alınacak. İhaleye katılmak isteyenler, 
05.12.2022 - 16:00 tarihinde Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğü Toplantı 
Salonu Esenler Mah. Kocatepe Sok. 1 17100 - Merkez / Çanakkale'de 
bulunacaklar.

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Araştırma ve Uygulama 
Hastanesi tarafından, laboratuvar malzemesi satın alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan duyuruya göre, Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi Araştırma ve Uygulama Hastanesi tarafından 1 kalem 
mikrobiyoloji laboratuvarı malzeme alımı yapılacak. İhaleye katılmak 
isteyenler, 29.11.2022 - 14:00 tarihlerinde Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi Hastanesi Toplantı Salonu'nda bulunacaklar.

Çan Belediye Başkanlığı idareye ait araçlarda kullanılmak üzere 
akaryakıt alımı yapacak.
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre: İdaremiye ait araçlarda kullanılmak 
üzere akaryakıt alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece 
elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacak.

Ayvacık Belediye Başkanlığı mülkiyeti belediyeye ait arsayı satışa 
çıkardı.
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre: Mülkiyeti belediyeye ait Ayvacık Fatih 
Mahallesi 90 ada, 20 numaralı parselde kayıtlı 49,67 m2 yüzölçümlü bir 
adet arsa vasfındaki taşınmazı, 2886 sayılı Devlet İhale Kanununun 
45'inci maddesi hükümlerine göre açık teklif usulü ihale ile satılacak.

İHALE İLANLARI35 kaçak göçmen Gelibolu'da yakalandı!

Elektronik sigara operasyonu
Çanakkale Emniyet Müdürlüğü tarafından elektronik 
sigara kaçakçılığına karşı operasyon düzenlendi.
Alınan bilgiye göre; Çan İlçesinde Kaçakçılıkla Mücadele 
kapsamında, KOM Şube Müdürlüğü Kaçakçılık Suçları Büro 
Amirliği görevlileri tarafından yapılan araştırmada H.G.'nin 
ikametgahlarında arama yapıldı. Yapılan aramada; 14 adet 
elektronik sigara, 21 adet elektronik sigara likiti, 21 adet 
elektronik sigara atomizeri, 13 adet elektronik sigara pili, 
427 adet elektronik sigara parçası ele geçirildi. Olayla ilgili 
H.G. hakkında işlem yapılırken savcılık tarafından serbest 
bırakıldı.

İnönü Köprüsünde Çanta Paniği
Çanakkale'nin göbeğinde yer alan İnönü Caddesi üzerinde 
bulunan İnönü köprüsünde  unutulan Şüpheli çanta paniğe 
neden oldu. Patlatılan çanta imha edildi.
İnönü Caddesi inönü köprüsünde unutulan çanta  büyük 
paniğe neden oldu. Köprüde unutulan çantayı, vatandaşlar   
polis ekiplerine bildirdi. Patlatılan çantadan sadece cüzdan 
ve telefon çıktı. Geçtiğimiz gün İstiklal Caddesinde yaşanan 
patlama nedeni ile şüpheli çanta  paniğe neden oldu. Polis 
ekiplerinin  titiz çalışması ile patlatılan çanta imha 
edildi.Uzun süre trafiğe kapatılan caddenin güvenliğinin 
sağlanmasının ardından trafik yeniden normal kışına 
döndü.

Kumkaleli Berkay'a Milli Görev
Eşin Group Nazilli 
Belediyespor'un genç ve 
başarılı oyuncusu 
Kumkaleli 18 yaşındaki 
Berkay Aydoğmuş U-19 
Milli Takımımıza çağrıldı.
Eşin Group Nazilli 
Belediyespor'un genç ve 
başarılı oyuncusu 
Kumkaleli 18 yaşındaki 
Berkay Aydoğmuş U-19 
Milli Takımımıza çağrıldı.
U-19 Milli Takımımızın 24 
Kasım Perşembe günü 
Antalya'da Irak ile 
oynayacağı hazırlık 
müsabakasına davet 
edildi.

Pompalı olay!
Çanakkale kent merkezinde elinde pompalı tüfek ile 
kahvehaneye giren bir kişi polis ekiplerini harekete geçirdi.
Alınan bilgiye göre; Barbaros Mahallesindeki bir 
kahvehanede akşam saatlerinde yaşanan olayda elinde 
pompalı tüfek olan şahsın, girdiği mekanda bir el ateş 
ettikten sonra silahı boğazına dayadığı iddia edildi. Olay 
yerine çok sayıda polis ekibi sevk edildi. Çevrede güvenlik 
önlemi alınırken, ekipler şahsı ikna etmeye uzun süre 
çalıştı. Uzun süren ikna çalışmaları sonuç verdi ve tüfek 
elinden alındı. Olayı gerçekleştiren kişi gözaltına alınarak 
karakola götürüldü.

Zeytin İşletme Tesisine 
%50 Hibe  Destek
Kırsal Kalkınmaya destek programı kapsamında 
başvurusu kabul edilen Torunlar Ticaret Anonim 
şirketinin  zeytinyağı üretim merkezine %50 hibe destek 
sağlayacak protokol imzalandı.
Gerçekleştirilen protokol ile Kuzey Ege'nin eşsiz 
zeytinleri, TKDK destekleri ile kurulacak modern 
tesislerde işlenecek.
Yapılan protokol imza töreni ile ilgili Çanakkale TKDK İl 
Koordinatörlüğünden  yapılan açıklamada Ezine İlçemize 
bağlı Tavaklı Köyü'nde, TORUNLARIM SAN.TİC. A.Ş' e ait 
zeytinyağı üretim ve paketleme tesisi yatırımı için 
sözleşme imzalanmıştır. Yatırımcımıza ve İlimize hayırlı 
olmasını dileriz.  Katma Değerli Ürünlerin desteklenmesi 
konusunda; Zeytin ve Zeytinyağı,  Meyve ve Sebze 
İşleme (Domates Salçası, Biber Salçası, Püre, Pekmez, 
Marmelat, Reçel, Pestil, Turşu, Meyve ve Sebze Suları, 
Konserve, Sirke, Közleme, Salamura, Ekşiler, Ezme)  
Kurutulmuş Meyve ve Sebzelerin İmalatı,  Boza, Salep, 
Tahin,  Bakliyat ve Pirinç İşleme/Paketleme, Mısır ve 
Çeltik Kurutma,  Yerel Yiyecek (Yemek, Börek, Tatlı, 
Şekerlemeler, Unlu Mamüller), *Baharatlar, Kaya Tuzu, 
Bitki Çayları ve Aromatik Kahveler, Pamuk Yağı, Defne 
Yağı, Susam Yağı, Gıda Dışı: Sabun, gülsuyu, pelet ve 
briket, prina. yatırımlarınız için %55 hibe desteği + KDV 
muafiyetinden faydalanabilirsiniz” ifadelerine yer verildi.

Lapseki Devlet Hastanesi'nde 

ilk kez yapıldı
Genel Cerrahi uzmanı Op. Dr. Akın Serter, Anestezi 
Uzmanı Uz. Dr. Tolga Terzi ve Üroloji Uzmanı Op. Dr. 
Bahattin Kızılgök başarılı bir operasyona imza attılar.
Operasyonla ilgili bilgi veren Üroloji Uzmanı Op.Dr. 
Bahattin Kızılgök “63 yaşında sağ yan ağrısı ve karın 
ağrısıyla polikliniğimize başvuran hastanın 
tetkiklerinde safra kesesinde çok sayıda taş ve sağ 
böbreğinde 9 cm'lik kist tespit edildi. Hastamızın 
kronik hastalıklarından dolayı defalarca anestezi 
almasının uygun olmayacağı konusunda görüş 
birliğine varıldı. Bu nedenle Genel Cerrahi uzmanımız 
safra kesesi operasyonunu bitirdikten sonra ben de 
böbrek kisti operasyonumu gerçekleştirdim. Safra 
kesesi için kullanılan 5 mm lik giriş yerlerine ek bir 
giriş yöntemi kullanmadan ameliyatımızı bitirdik. 
Böylece hastamız tek ameliyatta iki probleminden de 
kurtulmuş oldu.” dedi.
Genel Cerrahi uzmanı Op. Dr. Akın Serter ise 
“Hastanemizde 4 yıldır laparoskopik kolesistektomi 
ameliyatını yapmaktayım. Ancak bu vakada eş 
zamanlı böbrek kisti cerrahisinin de yapılmasıyla bir 
ilk gerçekleşmiş oldu. Hastanemizde zorlu 
laparoskopik vakalar dahil olmak üzere yapılan 
ameliyat çeşitliliğinin artması hem hastalarımız hem 
de hastanemiz için memnun edici' ifadelerini kullandı. 


